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Številka:    900-15/2023-13-401102 

Datum:      20. 9. 2023 

 

 

ZADEVA: Dobesedni zapisnik 7. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je bila v sredo,  

                 dne 20. 9. 2023 ob 16.00 uri v sejni dvorani številka 16, stavbe Mestne občine Kranj.  

 

 

Sejo sta vodila župan Matjaž Rakovec in podžupan Janez Černe. 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Lep pozdrav vsem skupaj, dober dan. Preden začnemo bi samo prosil vodje svetniških skupin, če se lahko dobimo 

tamle v sosednji sobi, no, 10 minut nam bo vzel, vodje svetniških skupin, prosim. Okej, smo se dogovorili. Hvala 

lepa.  

*ODMOR 

Torej začenjamo sedmo redno sejo z dne 20. 9. 23, ura je 16:12. Jaz se že vnaprej opravičujem, ker imam 

neodložljive obveznosti pa me bo potem Jani nadomestil enkrat vmes. Zdaj ugotavljamo vašo prisotnost. Prosim, 

če lahko pritisnete tisti gumb za vašo prisotnost. Hvala. Hvala lepa, prisotnih je koliko? 28? A sigurno? 28, 29, 30, 

31. Evo, 31 vas je prisotnih članov in članic. Ugotavljam, da je mestni svet sklepčen. Dobili smo na mizo. Poročilo 

o izvršitvi sklepov 6. seje mestnega sveta. Seznam sklepov komisij za to sejo z vsemi pripombami, terminski plan 

sej do konca letošnjega leta, potem spremembo sklepa k 3.a točki premoženjske zadeve. Mestni svet potem 

obveščamo, da bomo v skladu s tretjo točko 129. člena Poslovnika, v kolikor ne bo vsebinskih pripomb, predlagal 

sprejem 4. točke: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem področju Mestne 

uprave Mestne občine Kranj in šeste točke: Odlok o spremembah Odloka o načinu opravljanja obvezne občinske 

gospodarske javne službe 24-urne dežurne pogrebne službe v Mestni občini Kranj po skrajšanem postopku. 

Dodatno gradiva: predlog za podelitev priznanj Mestne občine Kranj za leto 2023 pa točka vprašanje, predlogi in 

pobude se preštevilči. Torej, dajem razpravo na dnevni red. Ni? Hvala lepa. Gremo na glasovanje. Na dnevni red 

se kot 8. točka še ta sklep uvrsti predlogi za podelitev priznanja Mestne občine Kranj za leto 23. Glasujemo 

najprej o tem sklepu, da se to uvrsti na dnevni red. Prosim za vašo prisotnost. 31. Prosim, če glasujete, da se 

uvrsti ta 8. točka na dnevni red. Hvala lepa. 26 za, nihče proti. Hvala. Gremo potem na celotni dnevni red: 9 točk 

imamo, odpiram razpravo. Ni? Hvala lepa. Glasujemo o dnevnem redu. Najprej vašo prisotnost, prosim. 29, še 

kdo? 30, hvala, 31. Hvala lepa. Prosim, če glasujete o dnevnem redu, predlaganem. 29 za, nihče proti. 

Ugotavljam, da je tudi dnevni red sprejet. Hvala lepa, gremo na točko 1. Potrditev zapisnika šeste seje ter 

poročila o izvršitvi sklepov. Direktor uprave, Bojan, prosim.  

 

BOJAN VESELINOVIĆ (direktor občinske uprave Mestne občine Kranj) 

Dober dan najprej v mojem imenu. Gre za poročilo 6. redne seje mestnega sveta, ki je bila 21. junija. Na dnevnem 

redu so bile premoženjske zadeve, znotraj tega uvrstitev novega projekta v načrt razvojnih programov NRP in 

sprejet je bil načrt pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 23 in načrt razpolaganja 

nepremičnega premoženja, z nepremičnim premoženjem MOK-a za leto 23. Izdano je bilo soglasje k osnutku 

prodajne pogodbe za nepremičnine zemljišča v območju poslovno proizvodne cone Hrastje. Pod tretjo točko je 

bil sprejet sklep, da se Odlok o spremembah Odloka o enkratnem denarnem prispevku za novorojence v MOK 

obravnava na eni prihodnjih sej, ko bodo znana sredstva v proračunu za leto 24. Naslednja točka bila namenjena 

spremembam in dopolnitvam občinskega prostorskega načrta Mestne občine Kranj. Sprejeti so bili trije 

mailto:mok@kranj.si
http://www.kranj.si/


2 
 

dokumenti znotraj tega in dogovorjeno, da se odlok v drugi obravnavi obravnava na eni prihodnjih sej. Potem je 

bil sprejet Odlok o tretjih spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu območja D02/3 za šolski 

center Zlato polje v prvi obravnavi, medtem ko bo v drugi obravnavi odlok sprejet na eni prihodnjih sej. V 

Uradnem listu je bil sprejet oziroma objavljen sklep o lokacijski preveritvi za povečanje stavbnega zemljišča in 

pod zadnjo točko še sklep o določitvi cen prevoznih sredstev. To je kratek povzetek. 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, odpiram razpravo. Ni? Potem gremo na glasovanje, in sicer potrjevali boste zapisnik 6. seje in pa 

poročilo o izvršitvi sklepov. Prosim za vašo prisotnost. Hvala lepa. Prosim, če lahko glasujete. 29 za, nihče proti. 

Ugotavljam, da je soglasno sprejeto. Hvala. Gremo na točko 2: kadrovske zadeve. Samo 1 točka je A, Jani, 

prosim.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Lep pozdrav vsem skupaj še v mojem imenu. Imamo pred sabo mnenje o kandidatkah za ravnateljico Dijaškega 

in študentskega doma Kranj. Namreč tam poteka razpis za ravnatelja. Od sveta zavoda smo prejeli, da so na 

razpisu prispele 3 vloge: 2 kandidatki izpolnjujeta pogoje za delovno mesto ravnatelja, in sicer Dita Horvatiček 

ter Nataša Fajfar. Naša komisija je to obravnavala in predlaga, da pozitivno mnenje dajemo obema 

kandidatkama. Hvala. 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, odpiram razpravo. Ni razprave. Torej, glasujemo o tem predlogu, da obe kandidatki pod damo 

pozitivno mnenje za ravnateljico Dijaškega in študentskega doma. Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa, prosim 

če glasujete. Hvala lepa. 30 za. Soglasno sprejeto. Super. Gremo na točko 3, tukaj pa imamo več podtočk. 3A, 

gremo Mirko. 

 

MIRKO TAVČAR (vodja Sektorja za finance in splošne zadeve) 

Spoštovane svetnice, spoštovani svetniki, lep dober dan. Razmere na kreditnem trgu so se v zadnjem letu dni 

bistveno ali pa še manj, bistveno spremenile. Zaradi tega predlagamo, da se krediti iz obdobja 2009 do leta 2015 

predčasno poplačajo z najetjem novega kredita. Bistveno za to odločitev je pa: sta pa dva kredita Eko sklada iz 

leta 2014, kjer se marža, se pravi pribitek na osnovno obrestno mero Euribor ne da znižati, ker je bil pač, kredita 

sta bila najeta na osnovi razpisa Eko sklada in Eko sklad ne sme spreminjati pogojev. Na žalost imamo v teh dveh 

pogodbah za predčasno plačilo določeno, da se plača nadomestilo v skladu z vsakokrat veljavnim tarifnim 

pravilnikom Eko sklada, to je pa v višini enega procenta predčasno plačanega zneska. Ker pa teh sredstev, dobrih 

33.000 EUR, nimamo planiranih v proračunu in je prerazporeditev izven pristojnosti župana, predlagamo 

mestnemu svetu, da to prerazporeditev odobri. Pri odobritvi kredita bodo nastali stroški same odobritve kredita. 

Ker pa ne vemo, katera banka bo sploh ponudila kredit in kakšna je, kakšna je njihova tarifa za odobritev kredita, 

sem na žalost mogel predlagati dopolnitev tega sklepa, da se zagotovi še dodatnih 12.000 EUR, to je v višini 0,1 % 

od višine kredita, ki naj bi ga dobil, za plačilo tega stroška odobritve kredita. Se pravi, strošek, ki bo nastal, bo 

nekje v višini od 1.000 EUR, to so te manjše banke pa do višine nekje 12.000 EUR bi bil lahko ta strošek. Bomo 

pa samo na teh dveh kreditih samo na obrestih, ob predpostavki, da ostajajo v isti višini kot sta zdaj, te, znesek 

tega stroška pridobil z nižjimi obrestmi v roku petih, šestih mesecev. Pa še nekaj je bistveno pri tem predlogu 

refinanciranja teh starih kreditov. Obremenitev proračuna z, na strani odhodkov z odplačilom glavnic se bo na 

letnem nivoju znižala za 1,1 milijon evrov in dodatno jaz upam, da bomo dobili kredit v višini Euriborja +0, 6 do 

0, 7 %, bomo nekaj prihranili tudi na obrestih. Toliko z moje strani. 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, odpiram razpravo. Maj, prosim. 

 

MAG. MAJ FRITZ (mestni svetnik) 

Hvala za besedo. Sam, če prav zastopim, se prav, poplačujemo kredit, ki ima trenutno visok Euribor in bomo 

najemali nov kredit z Euriborom. Razliko pa računamo na tem pribitku dodatnega obrestnega, se pravi, ki naj bi 

bil zdaj 0,6 neto kot ima Eko sklad, če sem to prav zastopil.  

 

MIRKO TAVČAR (vodja Sektorja za finance in splošne zadeve) 
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V gradivu je prikazanih vseh šest kreditov: leto najema - leto, kdaj bi bil kredit po osnovni kreditni pogodbi 

poplačan in kakšen je preostanek glavnice in v 4. koloni, trenuten pribitek na Euribor in če pogledate pri Eko 

skladu: vsi krediti so od 0,5 pribitki od 0, 75 do 1,5. Z ostalimi bankami bi se teoretično dalo anekse sklepati s 

spremembo za znižanje tega pribitka, ampak na osnovni ročnosti kredita pa ne moremo nič narediti, tako da 

bistvo je v pribitku in v sami ročnosti. Se pravi, če po domače povem: 12 000 000 kreditov bomo odplačali, 

namesto tega bomo najeli novega za 12 za dobo 15 let v znesku do 12 000 000. 

 

MAG. MAJ FRITZ (mestni svetnik) 

Pa varčevali bomo pri pribitku procentualnem na Euribor, kajne? Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Saša, prosim. 

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

Ja. Hvala za besedo. Lep pozdrav vsem skupaj. No, saj zdaj je bilo nekaj že povedanega, sicer nisem tak finančni 

strokovnjak okrog tega, vendar me pa vseeno zanima, zakaj ste se za to v mestni upravi odločili, da se gre v 

odplačilo, da se, da se to predčasno odplačilo kreditov naredi? Potrebno bo zdaj zagotoviti še dodatno 

45.000 EUR, a ne, za pač tukaj strošek predčasnega plačila Eko sklada a ne in pa ne vemo še, kakšni bodo stroški 

najema pri bankah. Zdaj, zanima me pa tudi naslednje a ne: župan, vi ste zdaj tukaj drugi mandat. Zdajle bo 

kmalu eno leto, kar ste že v drugem mandatu. Veliko se je govorilo o novih projektih, raznih projektih, velikih, 

vendar od tega ni nič kaj dosti videti. Govorili se je o novi avtobusni postaji, o domu starejših. Ne vemo niti na 

kateri točki se nahaja zdaj gradnja regijske bolnišnice: bo to v Kranju, bo Radovljica, kje bo, ne vem...Da pa ne 

omenjam infrastrukture, tukaj mislim predvsem na ceste, ki so vsaj za Stražišče, lahko pove kolegica, pa še 

kakšen, ki je tudi iz Stražišča, kakšne imamo, da so v zelo zelo slabem stanju kot tudi sama kanalizacija. Tako da 

moje vprašanje je, ali bo odplačilo, predčasno odplačilo kreditov za občino in njene občane dobra rešitev in kaj 

bomo občani tega imeli? Hvala.  

 

MIRKO TAVČAR (vodja Sektorja za finance in splošne zadeve) 

Z enim stavkom. S tem si bomo zagotovili, če hočete malo karikirano, ta 1,1 milijon ga bomo, ko bomo 

razbremenili proračun odplačila glavnic na letnem nivoju, se bomo lahko v bodoče zadolžili za nove projekte.  

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

Hvala. Čakam še, če mi bo še župan kaj odgovoril na to, kar sem ker sem rekla glede teh raznoraznih velikih 

projektov ker lahko vidimo... 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Nisem razumel vprašanja, samo navajala si dejstva. 

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

Jaz sem povedala..., ok, sprašujem zdaj, župan?  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Kaj pa?  

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

A kaj? Kaj od teh velikih projektov: zanima me avtobusna postaja, potem, kaj sem rekla, ta regijska bolnišnica, 

dom starejših, ceste, kanalizacija itd, ker samo eno gradbišče v Kranju v bistvu je zdajle odprto, to je Savski most. 

Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Kar se tiče projektov ne. Mi bi lani presegli lahko proračun, ampak ker so se cene toliko dvignile, smo zaustavili 

vrsto projektov. To je ena zadeva in mislim, da je bilo to že večkrat povedano in tukaj mislim, da smo zelo dobro 

postopali v mestni upravi, da se nismo zaleteli v projekte, ker bi potem za naprej izgubljali tisto, tisti denar 

oziroma sredstva, ki so za to namenjena. Zdaj po posameznih projektih bi tukaj lahko večkrat dalj časa govorili, 



4 
 

mogoče, da vam pripravimo neko pisno zadevo. Kar se tiče novega centralnega potniškega terminala. Tukaj je 

idejna zasnova narejena, usklajujemo skupaj z Direkcijo za infrastrukturo oziroma z železnico. Oni so zelo aktivni 

in dejansko je stvar že blizu tega, da... Oziroma predvideva se skupaj z državo, da se začne gradnja oziroma 

prenova 2026 leta. Potem imamo tukaj, ravno danes sem podpisal za tisto drugo traso nove železniške proge, 

hitre železniške proge, ki bo šla pod Ljubljansko cesto. Dali smo svoje soglasje, tudi soglasje za to, da se na 

Laborah postavi železniška postaja za potrebe vseh tovarn, ki so tam gor. Kar se tiče doma za upokojence, tukaj 

tečejo tako rekoč tedenski sestanki z ministrstvom za solidarno prihodnost. Imamo nekaj težav glede na to 

zahteve, kakšne so zahteve direkcije za ceste, treba je prestaviti vodovod, tam je tudi neko privatno lastništvo, 

ki pogojuje, ki pogojuje..., parcele so smo že zamenjali. V roku enega tedna vlagamo gradbeno dovoljenje za dom 

za upokojence. Kaj je bilo še potlej? Kar se tiče pa kanalizacije, pa točno vemo: čakamo, da se začne, da se sproži 

mehanizem kohezije 21- 27. Danes smo imeli obisk vlade, državne sekretarke, kjer je povedala da v letu 2024 že 

lahko pričakujemo, da se bodo podpisovale pogodbe. Vemo pa, da prioriteta je aglomeracija Čirče - Hrastje in to 

je prioriteta in tega se bomo tudi držali. Je pa res da je stanje po Kranju v na določenih lokacijah, ne samo 

Stražišče, tudi Vodovodni stolp in Zlato polje, kar se kanalizacije tiče slabo. Ampak glede na to, da imamo 

omejena sredstva, da vidimo, da zdaj tudi ne vemo še, koliko sredstev bomo sploh dobili iz te iz DRR in pa kar bo 

namenjeno CTN-ju ne, glede na na vse te poplave, ki so se zgodile, bomo to več vedeli verjetno v začetku leta 

2024. Drugače pa projekti potekajo po planu. Prosim, ja, kar? Ja, Saša.  

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

Hvala za odgovor. Zdaj jaz bi še tole prosila, kar ste zdaj povedal, da nam vsem svetnikom daste na pismeno 

glede teh projektov.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Bomo, Tomaž, prosim. 

 

TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik) 

Hvala za besedo. Ja, jaz bi pa sam vprašal ta  1,1 milijona, ki je bil omenjen, me zanima zdaj, a je toliko prihranka 

pri obrestih, ki jih zdaj plačujemo, ali je to pač obresti, ki jih sedaj za te kredite plačujemo pa, koliko bomo potem 

plačevali za nov kredit, te obresti pa moramo vedeti, da večinoma teh kreditov se izteče v roku šestih, sedmih 

let, tisto ga bomo plačevali naslednjih 15? Hvala. 

 

MIRKO TAVČAR (vodja Sektorja za finance in splošne zadeve) 

Ja, zdaj, če pogledamo, če od zadaj začnemo okrog obresti. Samo na Eko skladovih kreditih bomo na mesec 

prihranili 11,12 tisoč evrov, samo na obrestih, ampak bistvo je na celotnih anuitetah oziroma na odplačilih 

glavnic, k nas zdaj pridejo v letošnjem letu 3,9 milijona, v letu 24 bi bile po obstoječih kreditnih pogodbah 5,3 

milijona, s tem refinanciranjem bomo pa nekje na 4,1 do 4,2 milijona. Tako da na obrestih, ker je osnovna 

obrestna mera Euribor, veste da še kar rase, trimesečni pa šestmesečni Euribor sta nad oziroma pod pribitkom 

štirih procentov. To upam da se bo v začetku naslednjega leta umiril. Ne bo pa še prav hiter padel. Zato ta 

odločitev ne, ne toliko zaradi ostalih kreditov kot pa predvsem pri Eko skladu. 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, še kdo? Ne. Hvala, gremo na glasovanje za ta sklep. V dveh alinejah ga imate navedenega. Gre pa 

samo za popravek to kar ste dobili na mizo, torej ne gre za 33 000 ampak do 45 000 a ne. V redu. Hvala lepa, 

vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa. Prosim, če glasujete o predlaganem sklepu. Najlepša hvala. 28 za, nihče proti 

ugotavljam, da je soglasno sprejeto. Gremo na točko B, tukaj imamo Vida Krčmarja, Oddelek za splošne zadeve 

in civilno zaščito ter reševanje in pa Andraža Šifrerja iz Gasilsko reševalne službe, ki bosta na voljo za razna 

vprašanja. Drugače pa, Vid, prosim na hitro poročilo. 

 

VID KRČMAR (vodja Oddelka za splošne zadeve, civilno zaščito in reševanje) 

Hvala lepa za besedo. Najprej en lep pozdrav vsem prisotnim tudi v mojem imenu. Izkoristil bi prvo priliko pred 

poročilom, da na hitro z Andražem predstaviva potek intervencij v Kranju v juliju in avgustu. Na začetku bom 

dal besedo Andražu, potem bom pa jaz nadaljeval.  

 

ANDRAŽ ŠIFRER (Gasilsko reševalna služba Kranj) 



5 
 

Lepo pozdravljeni, spoštovane in spoštovani. Na kratko vam bom predstavil nekaj intervencij, katere so se 

dogajale čez poletje v naši občini, nekako začenši 13. 7.. Bilo je hudo neurje ob 14:00 z močnim dežjem vetrom. 

Začelo se je z več prometnimi nesrečami, drevesa so padala na objekte, na vozila. Ta slika prikazuje eno izmed 

intervencij, kjer je praktično večje drevo padlo na vozilo, v njem je ostala ukleščena tudi ena oseba starejša. Ker 

smo nekako videli, da bo zadeva resna smo takoj izpostavili intervencijsko poveljniški sistem vodenja, se pravi 

pomeni, da nekdo prevzame celotno intervencijo, to je bilo, to je bila moja naloga. Potem pa tudi nekako vodenje 

operative, načrtovanje, logistika, se prav da sama intervencija poteka tako kot nekako mora in pa nekako vse 

klice občanov smo takoj preusmerili k nam v dispečerski center, ki smo ga nekako dve leti nazaj tudi naredili in 

se je tukaj izkazal kot zelo dobra zadeva. Tako da v tem dnevu, do večera, nekako je bilo preko 44 intervencij. 

Tukaj vidimo nekaj odkritih streh, podrtih dreves čez objekte. Naslednja taka intervencije, ki je bila, je bilo 19. 

7., dober teden po temu. Ponovno se je začelo dogajati okrog 14:30, hudo neurje z močnim vetrom in dežjem. 

Podiralo je drevesa, odkrivalo strehe klici občanov so si sledili seveda zelo hitro, tako da v tistem dnevu nekako 

do večera, do 20.00 ure smo posredovali na preko 135 lokacijah. Bila je pa aktivirana celotna gasilska zveza in pa 

seveda tudi Gasilsko reševalna služba iz Kranja. Že dober teden kasneje, 25. 7., je bilo ponovno pestro v Kranju. 

Začelo se je ob 08:30, ponovno z močnim vetrom, z močnim dežjem. Klici občanov so si ponovno sledili zelo 

hitro, direktno k nam v dispečerski center, tako da tudi tisti dan je bilo nekako 45 takih posredovanj in pa nekako 

vrhunec vsega tega je pa doseglo z 4. 8.. To pa nekako že 3. 8. zvečer se je zadeva začela kar odvijat v smer 

močnih neurij. Skupaj smo takrat posredovali do polnoči preko 18 intervencij, nekako se je zadeva majčkeno 

umirila in pa potem ob 02:00, je pričelo izrazito močno deževati. Začetek vsega dogajanja je bilo ob 02:30. Šlo je 

predvsem za poplavljene objekte, plazovi, poplavljeni podvozi, poplavljene ceste, razlitje nevarnih snovi v kleteh 

stanovanjskih objektov, podrta drevesa, reševanje vozil iz poplavljenih cest. Nekako najhujše v tem delu, smo 

tudi zabeležili, je bilo na področju Krajevne skupnosti Kokrica, se prav sam center Kokrica in pa naselje Srakovlje. 

Potem krajevna skupnost Žabnica skozi Šutno in pa nekako tiste klasične zadeve Savska Loka, kjer so bloki, 

Planika potem tovarna Zvezda, Mega center in pa nekaj tudi v tovarni Oljarica, ob 05:34 se je zaradi nevarnosti 

oglasila tudi sirena javnega obveščanja, katero sem tudi sam na Kokrici, na področju krajevne skupnosti Kokrica, 

katero sem tudi sam zahteval za proženje. Tam je bilo stanje res alarmantno, tudi v naslednjih nekaj slikah boste 

to lahko videli. S tem smo nekako tudi to opozarjali občane, da naj ostanejo v svojih domovih, da jih ne zapuščajo. 

Bila so pa nekako aktivirana vsa PGD v občini Kranj in pa celotna, celotna gasilsko reševalna služba Kranj. Smo 

pa v tistem dnevu nekako do večera do polnoči posredovali na preko 368 intervencijah. Tekom dneva smo tudi 

polnili protipoplavne vreče in pa nekak prvi dan zaključek samega dogajanja ob 23:30. Nadaljevanje intervencij 

in pa sama sanacija je pa potem potekala še v soboto 5. 8.. Eno posebno poudarek smo dajali tudi na tako 

imenovani Savski most pri Planiki, tukaj lahko tudi iz slike razberete, da je bila voda resnično zelo velika in tukaj 

praktično z Vidom sva bila tudi od jutranjih ur praktično tri dni po cele dneve na terenu, spremljala stanje- tukaj 

v nadaljevanju lahko vidite nekaj iz slik, zgornja leva slika je iz Srakovelj. Tukaj je zadeva še dokaj normalna. 

Nekako čez 20 minut tablice pri vozilih, ki jih vidite, niso bile več videno. Toliko vode je bilo in pa nekako ti dve 

sliki na desni strani sta iz Kokrice, slikano je pri gasilskem domu in pa pri odseku za Čukovo jamo. No, nekako pol 

ure po tej sliki, ko sem jo tudi jaz naredil, je pa tukaj tudi voda že tekla čez ta most. Potem vidimo tukaj še enkrat 

stanje iz Kokrice, nekaj plazov in pa zgornja, zgornja leva slika je iz Oljarice. Tudi tukaj je bilo veliko vozil 

poplavljenih, uničenih in pa te ostale fotografije so pa nekako iz centra Kokrice, se pravi nekako pri krajevni 

skupnosti Kokrica. Tukaj je bilo dejansko v celotni tej dolžini Kokrice približno 70 cm vode, kar je pa tukaj nekako 

iz sredinske slike nekako bolj tudi razvidno. No, to je stanje na Kokrici pri gasilskem domu in pa proti gasilskem 

domu slikano in pa nekaj plazov, katere bo pa tudi potem v nadaljevanju Vid bolj natančno opisal. Imeli smo tudi 

kar nekaj poplavljenih podvozov, ta konkretno je zgornja leva slika je iz Besnice oziroma proti Besnici. Pač tukaj 

ljudje so videli, da je tok vode, ampak so kljub vsemu zapeljali v to vodo, ostali noter ujeti v vozilih, potem smo 

jih pač reševali. Organizirali smo tudi polnjenje protipoplavnih vreč. Vreč smo imeli kar nekaj že pripravljenih, 

vendar zaradi samega povpraševanja je to tudi hitro pošlo. Z Vidom sva se potem odločila in preko spletnih 

medijev občine in pa in pa tudi našega zavoda, smo občane pozvali, prostovoljce, če so pripravljeni priti polniti 

protipoplavne vreče. Lahko rečeva, da odziv je bil res fenomenalen. Nekako v roku pol ure je bilo na področju 

Gasilsko reševalne službe Kranj preko 50 prostovoljcev. Z Vidom sva potem samo organizirala še dobavo peska 

in pa protipoplavnih vreč. Dobili smo tudi večje črpalke s strani države. Tudi lokalni kmetje so nam zelo hitro 

prišli na pomoč z traktorji, da so nam posodili traktorje. Nekako tako je bil organiziran tudi delo v našem v naši 

dispečeriji, dva dispečerja, dva gasilca sta stalno samo spremljala in pa sprejemala klice naših občanov. Ko se je 

nekako zadeva v soboto umirila, smo začeli nuditi pomoč tudi v sosednji občini. Tako da smo šli v 6. 8. v Škofjo 

Loko in pa, ko se je ta zadevo umirila, tudi v Škofji Loki kasneje nudili pomoč tudi v Savinjski in pa Koroški regiji. 
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Poleg našega zavoda tudi večje število prostovoljnih gasilskih društev. Moram pa ob tem poudariti, da vedno pa 

je bilo dovolj ekipe tudi za posredovanje v Mestni občini Kranj za druge intervencije. Nekako če smo skupaj 

seštevali, v vseh teh štirih večjih dogodkih med poletjem je bilo okrog 600 intervencij, na kar pa sem kot občinski 

poveljnik oziroma odgovoren v občini za gasilerijo zadovoljen, da kljub večjemu številu intervencij velikemu 

številu sodelujočih na teh dogodkih, se pa dejansko nihče ni poškodoval. 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Vid. 

 

VID KRČMAR (vodja Oddelka za splošne zadeve, civilno zaščito in reševanje) 

Ok, zdaj pa samo še jaz na hitro drugi polčas, po športno. No, z vidika plazov lahko rečem, na področju Javornika, 

Besnice, Pševa je bilo približno 12 plazov. Pozneje smo še enega odkrili, in to je potekala intervencijska odprava 

na začetku. Če pogledate sliko, a ne, se pravi desno je bila Javornik, zgoraj desno imamo v dveh dneh smo tako 

rečeno sanirali cesto, da smo omogočali 15. hišam dostop. Spodaj se vidi, kako je prekinjena vodovodna 

kanalizacija in zdaj ne bom točno detajlno v vsak primer šel, ampak bom samo na kratko naštel: 12 plazov je bilo 

v Mestni občini Kranj, trije mostovi so zaprti: eden Trstenik, Besnica in pa seveda Planiški most. Poleg tega smo 

odredili začasno evakuacijo za 3 družine na področju Javornika in pa spodnji del Besnice je bil brez vode. Lavtarski 

vrh in Planica brez elektrike. Vse smo, hvala bogu, v dnevu enemu dnevu hitro rešili in lahko rečem na koncu, da 

smo uspešno zaključili, da ni bilo nekih smrtnih žrtev ali večjih škod. Zdaj, če gremo na škodo, do 1. 9. smo mogli 

smo morali oddati grobo ocen škode. Če izpostavim: na javni infrastrukturi je bilo za pol milijona škode, občani 

še oddajajo, se pravi, mi še sprejemamo do 22. moramo oddati, je tudi groba ocena pol milijona, tako da lahko 

rečemo: v Kranju je za približno 1.000.000 EUR škode. Potem pa lahko preidem na samo poročilo o porabi 

sredstev. Se pravi, na samo dogajanje ta dan sem v ponedeljek takoj predlagal županu, če omogoči uporabo 

proračunske rezerve za odpravo posledic poplav. Dobil sem pozitiven odgovor in smo šli takoj v realizacijo. Iz 

same proračunske postavke smo približno predobremenili oziroma izdali naročilnic oziroma pogodb za približno 

nekaj več kot 220.000 EUR, od tega zneska je bilo na dan 11.09. 30 000 plačanih. Ostali predvidevamo, da bodo 

plačani do konca leta. Večinoma ti stroški so bili zajeti za gradbena dela, gradbena mehanizacija predvsem na 

področju, kot vidite, plazov. Preostali del pa za nakup opreme civilne zaščite in pa plačilo strokovnjakov kot je 

geologov in pa za področje mostov. Lahko pa še podam na poročilu, se pravi, vse te stroške bomo tudi refundirali 

na državo. Na koncu pa lahko zaključim na ta način, ob vaši podpori in ob taki intervencijski ekipi lahko rečemo, 

da Kranj lahko mirno spi. Hvala. 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Vid. Gremo na razpravo. Bojan, vidim, se je že prvi prijavil. Bojan, prosim.  

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

Hvala za besedo, prav lep pozdrav vsem svetnicam in svetnikom. Če vidimo, da kaj v Kranju funkcionira, je to 

gasilerija in ob tej priliki bi se v svojem imenu in v imenu svetniške skupine pa verjetno tudi celotnega mestnega 

sveta poklicnim gasilcem, prostovoljnem gasilcem, civilni zaščiti, vsem zahvalil in menim da si zaslužijo en velik 

aplavz. To je najmanj kar lahko. To je najmanj, kar lahko mi naredimo ta trenutek. Sedaj imam pa par vprašanj, 

par pobud. Videli smo tudi iz slike, da so pred gasilsko brigado v Kranju ljudje prišli na pobudo gasilcev in polnili 

vreče v dežju, na dežju. Mi imamo pa pridobljeno gradbeno dovoljenje za nadstrešnico, sredstva v proračunu 

obljubljena za nadstrešnico, ki jo poklicni gasilci težko čakajo in me zanima, zakaj se ta gradnja odmika oziroma 

bomo mogli prositi za podaljšanje gradbenega dovoljenja, če ne, nam bo gradbeno dovoljenje propadlo in bi res 

prosil, da napnemo vse sile, da se ta težko pričakovana nadstrešnica enkrat zgradi, da jo pridobijo, ker to bo za 

poklicne gasilce velika, velika pridobitev, pridobitev bo pa tudi za civilno zaščito in za vse občane, ki hodijo 

pomagati ob takih intervencijah. Videli smo tudi, da so te poplave Kranj več ali manj zmerom na enih in istih 

mestih. Poplavljeno je tamle Bitnje, poplavlja nam Kokrico, poplavlja nam dol Komunalo, zaliva te vodotoke, 

stalno nekaj istega in ob tej priliki bi tudi prosil, da napnemo vsi, tako svetniki, kot občinska uprava, da se te 

nesrečni zadrževalniki tako na Kokrici kot v Bitnjah, v Stražišču enkrat začnejo res graditi. Nekaj idejnih zasnov je 

narejenih. Mogoče je zdaj čas, da se tudi tiste glave, ki nočejo prodati zemljišč, prepriča ali pa mogoče tako kot 

jo bomo šli danes v eni točki pri Mavčičah, te lastnike razlasti, ker interes javnosti je velik. Škoda je večja ob tej 

poplavah kot pa, da ljudje ne dajo zemljišč in da se to ne zgradi. Dajem tudi pobudo pri čistilni napravi oziroma 

v Zarici imamo ogromno prostora. Treba je povišati bermo gor do Begrada. V Kranju ta trenutek imamo ogromno 
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gradbišč in ogromno količino zemljine, ki jo morajo ljudje odvažati oziroma nekje deponirati. Mi bomo pa to 

zemljino rabili, da bomo povečali bermo ob čistilni napravi in zgradili nasip, ki manjka naprej do Iskre. Zemljo bi 

lahko dobili ta trenutek zastonj, samo dogovorimo se in jo deponirajmo na lokacijo čistilne naprave, kjer je 

prostora ogromen. Potem pa lahko dobimo vsa dovoljenja in tudi ta investicija bo vsa financirana s strani države. 

Mi moramo zadevo narediti, speljati, potem pa račune refundira država, država nam pa povrne 100 % vsa 

sredstva. Tako da zdajle je mogoče prilika še določena gradbišča se je v Kranj, bo pa dol šlo na milijone kubikov 

zemlje, ki bo treba to bermo nadgraditi in pa podaljšati. Toliko mogoče z moje strani zaenkrat. Hvala. 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Bojan. Samo na hitro. Ja, imamo v proračunu, ampak dogovarjamo se za državna sredstva za 

nadstrešnico, tako da pripravljeno imamo vse. Je pa seveda, moramo gledati, da dobimo čim več od zunaj še 

sredstev. To je ena zadeva. Druga zadeva. S predsedniki krajevnih skupnosti, ki so bili najbolj, največ škode, ki so 

utrpeli, smo se srečali z Direktorjem direkcije za vode tukajle v Kranju, z gospodom Milcem, in smo imeli zelo 

dober razgovor. Ena od teh zadev je bila, da smo že poslali na vlado, da bi se na Brdu naredil zadrževalnik. S tem 

bi zelo veliko rešili Kokrico in Predoslje, Britof. Ostalo pa ja, če ne drugače, bo potrebno pač prisilna služnost ali 

pa lastništvo. To do zdaj zakonsko ni bilo urejeno, verjetno da bomo morali, vsaj tako smo se pogovarjali, da bo 

to v zakonu noter. Je pa res, da bo moramo mi tukaj svoj del narediti, potem bo pa država financirala ta dva 

zadrževalnika, ki se tičeta predvsem tamle vas v Bitnjah pa Stražišče. Sem pa dogovorjen tudi s predsednikom 

krajevne skupnosti, da gremo do teh dveh, da grem jaz tudi do teh dveh lastnikov, jaz še nisem bil in da probamo 

dogovoriti, da ne bo treba se takih ukrepov, o katerem bomo danes govoril. Toliko na kratko, to idejo bomo pa 

dali, verjetno tudi ti si že povedal na nadzornem svetu Komunale, da bi to speljali za ta nasip. Hvala, gremo 

naprej. Saša. 

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

Hvala za besedo, No, tudi jaz bi se pridružila zahvali in bi se zahvalila predvsem gasilcem, vojski in pa civilni zaščiti 

za to prvo pomoč in za vse kar ste naredili v teh hudih, v tej hudi nesreči, ki je Slovenijo doletela julija in avgusta. 

Upam, da bo jesen in pa zima milejša, čeprav dvomim, da bo, vse sorte se napoveduje. Zdaj, kar se pa tiče te 

točke, imam pa jaz dve vprašanji, in sicer prvo vprašanje je v Besnici da se je uredil začasni dostop z izdelavo 

začasnega mostu in da ste naročili dokumentacijo, piše v gradivu, za izdelavo tega novega mostu. Zdaj pa mene 

zanima v kateri fazi je izdelava te dokumentacije za most, kdo pripravlja to dokumentacijo ter rok, kdaj je 

postavljen rok za izdelavo dokumentacije oziroma, kdaj lahko ljudje pričakujejo nov most. To je eno vprašanje. 

Drugo vprašanje pa je: zaprt je tudi tale most čez Savo, to se pravi planiški most in mene - piše v gradivu- tudi, 

da je bilo izdano naročilo za strokovno, za strokovno mnenje, predvsem zaradi kanalizacijske cevi in statike 

mostu. Zdaj tako je, če sem čist iskrena, mene je kar nekaj ljudi klical, ki so z onega konca in so bili navajen, da 

hodijo čez ta most. Ta most je zdaj zaprt in me sprašujejo, zakaj je zaprt, mora biti zaprt tudi za pešce in pa 

kolesarje. Zastopijo, da se pač avtomobili ne morejo tam čez voziti, recimo statika a ne, da pa je zaprt tudi za 

pešce in pa kolesarje, pa ne razumejo. Tako da bi prosila odgovore in bi prosila tudi za tole pismen odgovor, da 

jaz pač to dam potem naprej. Hvala. 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, najprej bo za prvo vprašanje Vid odgovoril, potem pa Jani.  

 

VID KRČMAR (vodja Oddelka za splošne zadeve, civilno zaščito in reševanje) 

Okej, prvo vprašanje Besnice, začasni je bil, smo mogli ad hoc varianto narediti, da smo omogočili ljudem dostop. 

To smo naredili v enem dnevu dveh in tudi ko smo delali, lahko ta material lahko za naprej uporabljali, se pravi 

betonske cevi in tampon. Za sami most smo pa naročili projektno ,je že in je že v fazi postopka, tako rečeno, 

javnih naročil in mislim, da v roku treh štirih mesecih naj bi tudi most začeli pa mislim, da bi tam na spomlad znal 

biti. To je za prvi del. Zdaj, kdo je izdelal, vam pa lahko v pisnem odgovoru napisal, kdo. 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Jani?  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 
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Ja, hvala za besedo. Glede planiškega mostu pač, saj ste velik prebrali, v zadnjem času so večkrat bili na delu 

statiki, da so pač pogledali stanje mostu, ga poslikali od zgoraj in od spodaj, tudi z vrvno tehniko. Mislim da so v 

tem času bili tudi potapljači na delu. Dejstvo je, da most pač ni varen za promet, za motoriziran promet, in ob 

pač degradaciji, kakršen, v kakršni je trenutno je most, je nevaren tudi za pešce in kolesarje. Dal bi se uporabljati 

na lastno odgovornost, to sigurno pač tukaj statično ni problem, ampak iščemo zdaj variante, kako ne vložiti 

preveč denarja, glede na to da bomo most pač postavili za to, da bodo začasno lahko pešci pa kolesarji tam 

hodili, se pravi statiki definitivno odsvetujejo motoriziran promet, statično gledano peš in kolo promet ni težava, 

je pa težava z pač ograjami in podobnimi. Tukaj je ocena, da bi bilo kar nekaj tisoč evrov treba vložiti v ograjo. 

Se pa postavlja vprašanje pač, ali to zdaj delati, glede na to da na drugi strani imamo gradbeno dovoljenje, da 

postavimo nov most, zaradi, ravno zaradi te poplave pa možnosti, da nam kanalizacijsko cev odnese, so se 

postopki na tem mostu, se pravi, za izgradnjo novega mosta, so se pospešil. Želimo..., trenutno je v izdelavi PZI 

dokumentacija, katero predvidevamo, da bi skupaj z njo dal javno naročilo za izvedbo, se pravi, za izvajalca do 

konca leta. Gradnja mostu bi pa potem circa leto do leto pa pol trajalo, tako da iščemo vmesno varianto za pešce 

in kolesarje, ampak v takem stanju, kot je, nam vsi to odsvetujejo, da trenutno odpremo. Je pa še, samo še to, 

ta podatek, da trenutni most uredimo, da bi bil varen za promet, tako avtomobile kot pešce, je pa ocena 1,3 

milijone evra, da se uredi tak kot je. Nov most je pa majčken manj kot 3 milijone. Hvala. 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Jani. Tomaž, še ti. 

 

TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik) 

Še enkrat hvala za besedo. A jaz bi se sam še enkrat na te poplave navezal. No, tamle zadrževalnik Bantale. 

Takrat, ko so ga gradili, so krajanom bile danes zaveze, da pač zaradi tega, ker je tako velik, da do polnosti tega 

zadrževalnika ne more priti, ampak v teh poplavah smo bile to ni res. Zdaj, v prvotnem načrtu je bil narejen 

propust na Sorško polje, ki se je takrat potem ukinil. Zdaj nam niti ni pojasnil nobeden, zakaj in pa s strani 

Komunale so bile tudi dane zaveze, da bodo v primeru obilnih padavin redno nadzoroval, koliko je ta zadrževalnik 

poln in v primeru polnosti neki ukrepali. Zdaj na žalost teh zavez se niso držali, vsaj nobeden od krajanov 

Komunale Kranj ni videl. Zdaj mogoče bi jih sam spomnil, ali te obveze še veljajo, ali pa pač, če damo nekaj 

zagotovila, naj se jih tudi drži, ne pa da so samo pač na papirju napisana. Sam tok komentar. Hvala. 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. Še kdo? Jaz bi sam še torej povedal, da bomo organizirali v mesecu oktobru čiščenje nabrežij 

vodotokov, od konca oktobra, od konca septembra pa do prvega marca je namreč možno čistiti vodotoke, prej 

ni možno. Problem, ki ga imamo, je seveda privatna lastnina. Je pa res da ogromno ljudi vozi razne odpadke iz 

vrta, veje, kar seveda povzroča tudi dodatne poplave zaradi tega. No, mi smo se odločili, da bomo angažirali vse 

vas, tudi gasilce tabornike, vse kar je možno, da bi se mogoče kot prvi v državi lotili tudi sami tega čiščenja 

nabrežij. Sem videl, ene parkrat, vozijo tam veje, velike veje ob Kokro in to res, če ste si gledali po poplavah, kako 

je to bilo ne, res veliko nesnage okoli odtokov oziroma teh potokov, rek, tako da to bomo organizirali pa ste 

seveda vabljeni na to akcijo. Več bo pa v medijih objavljeno pa tudi vi boste vedeli. Okej , gremo na glasovanje 

zdaj za to točko 3B. Ni glasovanja, samo informacija bila, se oproščam. Hvala lepa Vidu, hvala lepa Andražu pa 

hvala lepa vse ekipi gasilcev tako prostovoljnih kot profesionalnih ter pa seveda civilni zaščiti pa tudi občanom 

za dober odziv. Okej, gremo naprej. Točka 3C, prerazporeditev sredstev v investicijo novega projekta načrt 

razvojnih programov Ledna dvorana. Tanja, prosim. 

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti)  

Ja, Hvala za besedo pa še od mene lep pozdrav. Pri tej točki predlagamo prerazporeditev sredstev pa še pred 

tem uvrstitev novega projekta v NRP. Gre za predlog za odkup ledne dvorane na Zlatem polju, za katero Mestna 

občina Kranj od postavitve dalje plačuje najemnino. Torej, dosedanji lastnik Expo biro je posedoval stavbno 

pravico do junija letošnjega leta. Dogovorili smo se, da se stavbno pravico še za eno leto podaljša, glede na to da 

pač v Kranju ne zagotavljamo drugih športnih površin za športe, ki se pač na ledni ploskvi odvijajo. Glede na to 

tudi, da nam proračunski potencial nekako v prihodnjih parih letih ne omogoča, da bi se lotili gradnje nove ledne 

dvorane na območju športnega parka Kranj ali pa na drugi ustrezni lokaciji. Pa glede na to, da plačujemo 

najemnino za to dvorano, smo predlagali, da bi to že takoj odkupili, torej da prenehamo s plačevanjem 

uporabnine, ki znaša mesečno 7.166 EUR brez DDV-ja. Namreč z lastnikom Expo birojem smo sklenili pismo 
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nameri, da se ta dvorana v roku enega leta odkupi. Mestna občina Kranj je sicer že dobila nekaj mandatov nazaj 

ponudbo, da bi to dvorano odkupila pa tega iz meni sicer neznanih razlogov nismo izkoristi, vsekakor bi bilo za 

občino ekonomsko gledano to dobro, ampak je pa glede na možnost, da jo imamo zdaj priliko odkupiti ali pa še 

naprej plačevati tako uporabnino zanjo, vsekakor bolj, da se odkupi zdaj. Dvorana se poleg teh športov koristi 

tudi za prireditve, za maturantske plese, občasno tudi za koncerte, tako da si nekako ne predstavljamo oziroma 

menimo, da je za občino dobro, da to ostane v naši oziroma pride v našo last in z njo upravljamo še naprej. Za 

objekt je pridobljeno gradbeno dovoljenje in uporabno dovoljenje ter nenazadnje tudi odločba o legalizaciji. Če 

vam je poznano, da je bilo v preteklosti težava s tem dozidanim, prizidanim delom, kjer je noter lokal pa trgovina. 

Ta del ni bil pokrit z gradbenim dovoljenjem, zato ker parkirišča v neposredni bližini niso zadoščala. Tudi temu 

pogoju je zdaj zadoščeno, tako da objekt ima vsa potrebna dovoljenja, da funkcionira na tej lokaciji. Zdaj mogoče, 

da še odgovorim, ker je bilo na komisiji včeraj vprašanje na temo ustreznih odmikov do novogradnje stanovanj 

s strani Dolnova, ki poteka na Zlatem polju in pa morebitnega hrupa. Zdaj, investitor Dolnov ima za gradnjo teh 

stanovanj pridobljena vsa potrebna gradbena dovoljenja in soglasja vseh soglasodajalcev. Torej, zahtevani 

odmiki zagotovo morajo biti izpolnjeni, sicer ne bi mogel pridobiti teh dovoljenj. No, tako da tudi sam hrup 

mislim, da iz te ledne dvorane, da rečem za ta stanovanja ne bi smel biti problematičen. Zdaj, kar pa bo, da 

rečem, malenkost izziva, kar ste včeraj tudi na sami seji komisije diskutirali, je pa morebiten sneg na strehi gor, 

če bi recimo zdrsnil dol na neposredno okolico, da bomo mogli poiskat neke ustrezne rešitve, da bo varno za 

pešce. Toliko, hvala. 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Tanja, odpiram razpravo. Saša, prosim. 

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

Ja, hvala. Zdaj mene tukaj neki, ne vem, neki mi ne gre skupaj. No zdaj , če prav razumem, naj bi ta Ledna dvorana 

naslednje leto prišla v upravljanje občine, a je tako, v last?  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

S plačilom kupnine bi prišla v last, zdaj, kdaj bo pa to, je odvisno od vas zdaj? 

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

Ne, ker nekaj neki mi tukaj ne gre skupaj. Jaz imam sicer, prosim, to je moj občutek, ne ampak imam občutek, 

da je pač, da si lastnik tega objekta, to je Expo biro, želi razbremenit oziroma, ne vem, se mogoče boji teh 

finančnih vplivov: kot so elektrika, hlajenje, gretje in tako naprej, da bo da bodo to preveliki stroški in želi to 

zadevo se rešiti, ne vem... 

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti)  

Ja, tako je. Objekt je že zdaj v upravljanju Zavoda za šport in preko teh stroškov, ki jih mi mesečno plačujemo za 

to, ker večinoma uporabljajo naši otroci ali pa naši klubi pa naše šole, ta objekt večinsko že zdaj vse te stroške v 

bistvu plačujemo skozi mesečno tole 7.166 EUR brez DDV mi. Tako da ni razlog to, pač pa da stavbna pravica kot 

taka, ki je bila podeljena, je potekla in je bilo potrebno reči kako naprej. S strani Expo biroja pač ni bilo izražene, 

da rečem nobene ideje, da bi dvorano odstranil, je bila želja, da se stavbna pravica podaljša. Skoz stroškovni vidik 

je bilo pa občini, da rečem bolj v interesu, zato je bilo tudi pismo o nameri sklenjeno, da se predlaga mestnemu 

svetu odkup, v kolikor bo potrjen, da se pridobi lastništvo nad to dvorano, da se preneha plačevat ta najemnina, 

ker mi jo lahko plačujemo še naslednjih 10 let, ampak za občino to ni rentabilno a ne.  

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

Še eno vprašanje. V kakšnem stanju pa je ta dvorana? Glede na to, da je bila postavljena že leta 2006, a to še vse 

štima ali jo bo treba, na koncu bomo ugotovili, jo bomo kupili, dali bomo 450.000 EUR, na koncu bomo pa 

ugotovili, da ni da ni več v redu, da jo bo treba podreti in na novo narediti?  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Mi smo za dvorano pridobil sodno cenitev. To se prav, dvorana je bila pregledana pa kot rečeno je v upravljanju 

Zavoda za šport, zato so bile že zdaj sprotne investicije. Recimo, kopalnice so obnovljene, nova gladilka ledu je 

bila kupljena, oprema noter naj bi bila v brezhibnem stanju. Tako da bi mi zaznali oziroma Zavod za šport, ki s 
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tem upravlja, da je kakršnakoli napaka na dvorani oziroma da bi bilo pričakovati kakšna vlaganja noter, zaenkrat 

nismo zaznali. 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. Igor, prosim. 

 

MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Hvala za besedo. Ja, če ste že začel s to zgodovino. Mogoče je fajn zelo na hitro, da gremo skoz. Jaz bom govoril 

o mandatih, ne pa o županih, ki so bili v tem mandatu, ker ne želim s prstom na nikogar kazat, čeprav bi včasih 

morali. Zgodba se je začela v letu 2002 do 2006. Kot prvo javno-zasebno partnerstvo občine Kranj in po mojem 

mnenju najslabše javno partnerstvo do zdaj, iz vrsto drugih razlogov, med njimi tudi ta, da po preteku 20 let ne 

ostane to občini, ampak je še vedno zasebni partner lastnik. Drugič zato, ker je bilo en del nelegalno narejen in 

se je v 2006 do 2010 to reševal, da ne govorim kakšni problemi so vse bili. Največji greh je bil narejen v mandatu 

2010 do 2014, ko se je ogromno povečalo brez obrazložitve. Nekateri smo tle opozarjali in spraševali pa ni bilo 

odgovorov, ker je bila tako močna koalicija, da je vse potrdila in smo bili nepomembni. Smo se pa srečali s tem, 

kar smo mi opozarjali zdaj, se je praktično, če je bilo prej slabo javno-zasebno partnerstvo, od tistega mandata 

naprej ga praktično ni, zato ker mi dajemo na mesec tako veliko lastniku, da je to mnogo več kot če bi takrat 

kupili in plačevali kredit in bi ostal naše. Poleg tega smo po vsa tveganja mi vzel. Partnerstvo pa temelji na donosu 

in na riziku obeh strani. Se pravim zgodba je bila zašuštrana že dolgo nazaj. Jaz verjamem, da jo zdaj treba rešiti 

in vedno sem zagovarjal, tudi takrat ko vi pravite da je bilo, da so neznani razlogi, so zelo znani, zakaj ne, tudi 

izračuni so kazali temu v prid ,da takrat ne za tak denar, ampak pustimo zdaj to in jaz podpiram, da se enkrat to 

prereže. Zdaj, kako pravimo Gorenjci "kamor je šel bik, naj gre pa še štrik", ampak imam pa en pomislek. Ta 

pomislek je tak, da je pogajalska pozicija lastnika zelo slaba. V resnici on nima stavbne pravice. Če mu je ne bi 

podaljšali, bi mogli to pobrati pa odpeljat. Lahko to odpelje na odpad po moje, ker ne vem kam lahko to zdaj 

postal toliko staro in na tak način in tako potratno. Nekateri so to ugotovili dolgo nazaj, tako kot cestno podjetje, 

ker je parkirišče pa to delal, je pustil, nič nočem za to sam pustite me pri miru, da nimam, Koto je hladilnico, kar 

je imel, pustil, sam pustite me pri miru, da nisem v tem problemu. Tako da jaz mislim, da bi mogoče, ne vem, vi 

ste se pogajali, ne bom o tem sodil, da bi se lahko spogajali za boljšo ceno. Jaz imam tak občutek, ker zgodbo 

poznam že 20 let. Po drugi strani je pa res, da smo pa tudi mi nekako ujetniki tega. Lahko pa tudi on reče, okej 

bom pa pobral. Zdaj, pa po eni strani bo dam ceneje 20.000 EUR, ki jih zdaj dajemo za hokej dat hokejistom pa 

bo oni od tega več imel, ampak žal bodo mogli pa na Bled hoditi. To je pa spet vprašanje, ali je to prav ali ne. Pa 

otroci imajo tukaj pred nosom dvorano pa jo ne bo imel. Tako da jaz mislim, da je ta zgodba, bom zdaj skrajšal, 

narobe štartana, totalno potopljena v mandatu 2010 do 2014 zaradi raznih svetovalcev nekaterih županov in 

zdaj rešujemo, kar se rešiti da. Rešujemo na ne tako dober način kot bi lahko, ampak zaupam. Če ste se lahko 

samo toliko pogajali, okej, pa naj bo to to. Mi pa leži na duši, da sem to povedal. Hvala. 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Igor. Bojan, prosim. 

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

Hvala za besedo. Igor je šel precej nazaj, jaz bom šel pa še malo dlje, sem tudi bil v tej dvorani že takrat pa še par 

svetnic je bilo takrat, ko smo mi nesrečno zgubili 300 let staro sejemsko tradicijo in s pokopom Gorenjskega 

sejma. Imeli smo lepo dvorano, zidano, boljšo kot jo imela danes, takrat Mežaklja na Jesenicah, pa smo jo s strani 

določenih politikov, predvsem z Besnice in onega konca zapravili in izgubili 300 let staro sejemsko tradicijo. 

Ravno te dni se odpira sejem Lov v Gornji Radgoni, ki ga je sejem, Gorenjski sejem imel vsa leta in civilno zaščito 

sejem in vse ostalo. Potem smo bili par let brez ledene dvorane, hokejisti so hodili na Bled, na Jesenice, sem tja, 

gor dol in izsililo se je to ledeno dvorano tamle noter, tudi neki in ta ledena dvorana je skoz bila začasna. Potem 

vidimo, kaj pomeni danes začasno in upam da svetnice in svetniki nikoli več na seji ne bomo pristali na neko 

začasno rešitev. To je zdaj 23 let, sprejeli bomo zdajle nov prostorski plan. Če bo sprejet, se bo tamle prostor 

našel za novo ledeno dvorano in da se bo ledena dvorana zgradila, bo še 10 let, bo to 33 mogoče 40 let, ta ledena 

dvorana služila začasno svojemu namenu. Zdaj smo pred dejstvom: vzemi ali pusti. Če vse skupaj pustimo, bomo 

spet lastniku, da lahko vse podre pa odpele. Mi bomo spet ostali brez drsališča. Kaj naprej? Nove lokacije 

nimamo, denarja pa še manj in enostaven smo prisiljeni v to, če hočemo, da ta ledena dvorana ostane v Kranju, 
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začasna še za nadaljnjih 10 do 15 let. Prisiljeni to vzeti in da bodo otroci lahko drsali, maturanti pa kje imeli 

maturantski ples. Je to žalostno, ampak resnično. Hvala. 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. Igor, si se ti še prijavil?  

 

MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Jaz imam pravzaprav še eno vprašanje, ampak bom dokončal svoje prejšnje misli. Samo s tem, ja, a ne, tudi to, 

kar zdaj mi odločamo a ne in bomo verjetno še o kakšnih stvareh odločali, je pametno razmisliti, da nas nekaj ne 

sreča ali pa naše kolege ali pa naše otroke čez 10, 15, 20 let, ker, glejte, mi smo zdaj tarča izsiljevanja. Ta dvorana 

je nek začasni objekt a ne, verjetno bo tako kot za avtobusno postajo, da bo 40 let začasno, ampak če bi bila tudi 

nepremičnina, ki ima najdaljša amortizacijsko dobo, je knjigovodsko vredna nič. Mi bomo dali pa skoraj pol 

milijon, ampak kar je je, zdaj tukaj je, pustimo zdaj, kaj bi in kako bi bilo. Prej sem rekel tisti pregovor gorenjski. 

Mene samo ena stvar, župan, zanima, bi prosil za odgovor, kaj pa zdaj pomeni s projektom, kjer naj bi bila zidana, 

taka moderna dvorana na štadionu, a je zdaj pokopan ta projekt ali kako je s tem? To bi spotoma, ni ravno točka 

dnevnega reda, če je možno, to me, to me pa zanima. Hvala. 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Okej jaz, zdaj kar se pogajanja tiče pa tega, da smo, da je, da smo mi v boljšem položaju tega sigurno ne. Mi smo 

sedeli s hokejisti. Jaz situacijo zelo dobro poznam, da bi šli na Bled ni šans, ker so tam ure razprodane skoraj 20 

ur na dan, tudi ostala drsališča so vsa polna. V Ljubljani bodo zdaj naredili še eno drsališče v Tivoliju, pod to 

dvorano. Skratka, interes je res velik in naši fantje in dekleta, ki trenirajo, ne bi imeli nikjer ur, definitivno ne in 

dejansko smo mi ujetniki tega. Jaz mislim, da smo se dobro spogajali. 2015 je bila ponudba za odkup te dvorane 

630 000, mi smo do 1. junija izplačali 790 000 z najemnino. Mi izplačamo na leto 100 000 na leto je ta najemnina 

zdaj 103 000, cena je pa 450 tisoč. To se pravi, mi bi v štirih letih, ki bi jo najeli, dejansko imamo plačano to 

dvorano. Zdaj, v kakšnem stanju, tako kot Tanja rekla, je: zavod za šport jo je vzdrževal, hokejisti so jo vzdrževali. 

Zadeva je solidna a ne, je pa vemo, za nepremičnine je 2 % amortizacija in vrednost je mnogo večja. Mi smo se 

začeli se pogajati predvsem 760 tisoč, je bil ta Expo Biro. Poznaš pa ga, verjetno ga poznaš, da je zelo težek in 

neugoden pogajalec. Na koncu se je več nisem hotel pogajati in so se k sreči moji kolegi pogajali, ker je nemogoč. 

Kar se tiče pa nove dvorane. Ja, mi smo kot prvi objekt prijavili hokejska dvorana, nova hokejska dvorana. Vemo, 

da je država bo v naslednjih petih letih razpisala 150 milijonov za nacionalne športne centre in glede na to, da 

sem jaz predsednik Hokejske zveze smo tudi s strani hokejske zveze dal mnenje, da bi v Kranju zgradil nacionalni 

hokejski center. Tudi z Mestne občine Kranj smo poslali idejni zasnovo, ki bi jo lahko umestili ta trenutek na 

štadion, in to teče naprej. Zdaj trenutno stanje je tako, da ministrstvo za gospodarstvo, turizem in šport bo 

Olimpijski komite pooblastilo, da pridobi od nacionalnih panožnih zvez predloge, kje postavit nacionalne centre. 

No, in tukaj bo s te strani, to se pravi s hokejske zveze in pa tudi mi smo dali možnost, da se ta zadeva zgradi v 

Kranju. Zna se pač zgodit, da bomo res do te hokejske dvorane prišli. S tem pa postane seveda ta dvorana, ni 

nujno da bo hokejska, ampak bo namenjena dvoranskim športom. Te dvorane mi potem ne bomo zaprli, če 

bomo slučajno juter dobil novo, novo hokejsko dvorano. Evo, mislim da sem bil dosti izčrpen, glede na to da 

zadevo kar poznam. Andreja, prosim. 

 

DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 

Hvala, župan, za besedo. Lepo pozdravljeni, vsi kolegice in kolegi jaz, upam da lahko govorim pač tudi bom rekla 

v imenu komisije. Včeraj sva s kolegom, doktor Polajnarjem, imela kar športni dan. Dopoldne eno dolgo sejo 

sveta zavoda za šport pa potem popoldne sejo komisije za kulturo in šport in smo na torej obeh inštancah 

obravnavali ledno dvorano pa tudi bom rekla širši aspekt tega našega kranjskega športa. In, ja, zdaj nekaj 

odgovorov smo danes že dobil. Gospa Tanja in še nekateri ste odgovorili na nekatere naše dileme in jaz bom 

tukaj rekla, skupaj s kolegom Homanom, izmed dveh slabih možnosti, pač jaz vidim tukaj izberemo manj slabo. 

Komisija se je pač seznanila s tem predlogom in to je to. Smo pa obenem naleteli, bom rekla, na en oreh, ki ga 

pa tudi dajemo vodstvu mestne občine, da se malo stre. To pa je najem gostinskih lokalov v teh objektih, ki jih 

upravlja Zavod za šport. In tukaj smo kar nekaj vprašanj postavili tudi na komisiji in upam, no, da ne bom se 

ponavljala, na naslednji seji, da bomo dobili tudi kakšne odgovore. Obenem smo pa predlagali ali pa nekak sprejel 

sklep, da se vodstvo Mestne občine Kranj sestane tako z člani sveta Zavoda za šport kot tudi s Komisijo za šport 

in kulturo in odgovori na nekatera odprta vprašanja, ki se tičejo pač vizije razvoja športne infrastrukture v mestni 
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občini Kranj. Zdaj župan nam je že obljubil, jaz sem to zdaj razumela za prmej novo ledno dvorano pa verjetno 

še kaj. Tako da, ja, vas bomo pocukal za besedo. Pa še nekaj vprašam bolj za hec kot zares, kdaj bodo ženske 

začele špilat hokej? 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Andreja, ga špilajo, tako da imamo v Kranju pa v Mariboru imamo ekipo, igrajo v avstrijskem prvenstvu, tako da 

imamo tudi reprezentanco, ki je lani dosegla največji uspeh: uvrstitev v prvo B divizijo, tako da Ja, evo. Drugače 

pa ja, Tanja mi je povedala, da bi 26. mislim oktobra imate, a 23., kdaj..., 23., bom z veseljem prišel in bomo tudi 

pisno dali, kakšni so naši načrti. Jaz se kar še z nekaterimi zvezami pogajanj za nacionalne športne centre tukajle 

v Kranju, kar bo seveda... Dobro, to bomo pa mogoče prihodnji č mogoče vsem vam predstavili, ko bomo 

predstavili komisiji za šport. Hvala lepa, Andreja. Še kdo? Ne. Potem gremo na glasovanje. Imamo točko 3C, tole 

prerazporeditev in pa nakup ledne dvorane Zlato polje v višini 450 000. Vašo prisotnost, prosim. 30, 31 prisotnih. 

Hvala lepa. Prosim, če glasujete. Najlepša hvala. 30 za, vsi za. Najlepša hvala vsem. Zdaj pa predajam besedo 

naprej Janiju, Jani, prosim.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Ja. Gremo k točki 3D. Prosim Tomaža Laniška. 

 

TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte)  

Ja, lepo pozdravljeni, svetnice in svetniki. Klasična točka: prerazporeditev sredstev. Tokrat imamo še uvrstitev 

novega projekta načrt razvojnih programov, torej tam, kjer mora mestni svet seveda dati tudi soglasje pa če 

mogoče samo uvodoma, ker je bilo na začetku tudi glede teh projektov. Torej, to, da imamo samo en projekt 

odprt, kot je povedala gospa svetnica, upam, da ne drži in upam, da ne mirno učinkovitosti uprave po tem, koliko 

mostov imamo zaprtih. Idealni so projekti, ki se delajo pa v bistvu meščani in meščanke tega niti ne čutijo. Tako 

da, čisto samo za informacijo, imamo trenutno odprtih 50 projektov, od teh jih je vsaj 8 nad pol milijona evrov, 

eni so pa tisti, kjer jih vidimo, se prav zaradi zaprtega mostu kot takega, ker sicer bi Mestna uprava taka kot je 

seveda ne bi upravičila obstoja, zakaj se zadeve delajo. Je pa še to, preden grem sam na samo točko. Trenutno 

imamo že v hiši računov za 4,5 milijona, letos imamo v bistvu planiranih 17,5 milijonov projektov, od tega 4,5 že 

direktno financiranih oziroma plačanih, pred obremenitev je 7 milijonov evrov,  en milijon še predobremenjenih 

zadev dodatno, pri čemer je potem do 17 še pet milijonov. Ne pozabit, da je Republika Slovenija Mestni občini 

Kranj na današnji dan še zmeraj dolžna 5 milijonov že izvedenih projektov in je, če gremo mi, ker je treba 

prerazporediti seveda prioritete, lahko postavimo tudi občino v manj likvidnostni položaj. Zato je bila zgodba, ko 

dobimo zdaj plačila, se ostali projekti to delajo. Mimogrede še to, zaradi kalkulacije ne. Če se spomnite, pred 

enim letom točno, ste imeli na mizi prerazporeditev sredstev konkretno za 30 pa 40 pa 50.000 EUR za pokrivanje 

višjih cen energentov na osnovnih šolah zato, da osnovne šole lahko sploh pridejo do konca leta v normalen 

položaj. Te stvari so danes že tudi v proračunu, temu primerno se zato tudi manjši projekti. Zaradi odločitve vas 

kot mestnih svetnic in svetnikov, da so prioritete znane. V vmesnem obdobju seveda potrditve s strani Evropske 

komisije oziroma na drugi strani naših ministrstev, ki so se zdaj pač konsolidirala na način, da končno tudi 

odločajo, da poleg odločitev o podpori dobimo tudi same projekte oziroma same pogodbe, tako da toliko, apropo 

temu. Se pa normalno dela, določene stvari, to kar je pa tudi župan povedal in to je treba vedeti, zato tudi pač 

povzemati mogoče informacije, ki jih do koga dobite pa niso preverjene, dajte preverit. Dandanes je treba biti 

kritičen do informacij, ki krožijo kar nekje. To je bistveno, zaradi lastne kredibilnosti in je treba pač tudi to vedeti, 

da če bi mi popustil višjim cenam na trgu in te smo stvari že obravnavali, bi mi lahko dva mostova preplačal za 

nekaj milijonov evrov, kar je bistvu več kot pa bi dobil evropskih sredstev. In smo se takrat zavestno odločili, vi 

ste tudi to potrdili, da ne gremo v to in je tudi smiselno. Zdajle izziv trenutni na trgu, ko se je začel malo ohlajati, 

v Nemčiji je recesija, v Slovenijo tudi prehaja, pa smo tudi že dobil določene indice: 10 % nižje cene. Te poplave, 

kakorkoli so nesrečne, so problem spet na gradbenem trgu, ker imajo firme spet veliko dela, beri posledično ni 

nekih pritiskov na nižje cene. Zdaj pa, ali naredit manj projektov pa jih preplačat, ali pa naredit več manjših pa 

kakšno stvar tudi počakat. Tako da kar zadeva tega, ni bojazni, boste pa tudi poročilo dobili. Zdaj danes imamo 

pred sabo, imate pač tudi sam dokument za najprej odprtje novega NRP-ja, ki je uvrščen glede na to da se obeta 

razpis na ministrstvu, pri čemer bi mi v zadnjem kvartalu letošnjega leta že rabili pač imeti dokumentacijo 

narejeno, da se prijavimo do 80 odstotnega sofinanciranja, in sicer ureditev površin za pešce med Slovenskim 

trgom in Stritarjevo ulico, po domače pomen ploščad Brioni tukaj pred palačo. Zato seveda potrebujemo 

določeno projektno dokumentacijo narediti in pač tudi kandidirati za sredstva. Mestnemu svetu seveda v skladu 



13 
 

z statutom in zakonodajo predlagamo potrditev tega NRP-ja, potem pa tudi samo prerazporeditev sredstev v 

višini 64.000 EUR iz NRP-ja sanacija zunanjega stavbnega pohištva palače občine Kranj, ki ga imamo raven tako 

pripravljenega, da ga na ministrstvu kandidiramo, smo kandidirali pa nismo bili potrjeni. Tukaj mogoče lahko kaj 

več podžupan. Kljub temu, da je pač Ravnikarjevo leto, ni bila ta, ta projekt ni bil potrjen in iz tega NRP-ja 

jemljemo sredstvo 64.000 EUR, da dajemo na ta NRP, ker je izgled da dobimo sofinancirana sredstva velik. To je 

v tej prvi, rimski točki 1. Pod rimsko točka 2 pa potem še ta klasične prerazporeditve v višini skupne višine 

570.000 EUR, kar je na planirani trenutno zadnji veljavni proračun, v bistvu 3,3 %, torej manjši del. Rabimo pa ta 

sredstva prerazporediti zaradi ali dokončanje ali pa določenih stvari, ki jih dodatno rabimo, pri čemer imamo pri 

prvi varianti govorimo o točki dve, pri točki, rimski točki 2, prenašamo 116.000 EUR iz NRP-ja kolesarska povezava 

na 7 raven tako na isti NRP in govorimo samo iz prerazporeditve z ene postavke na drugo, kar je v bistvu čist 

birokratski del, ker je sofinanciran s strani Evropske unije, imamo v statutu Mestne občine Kranj v bistvu pogoj, 

da ga potrdi mestni svet. Govorimo pa iz levega v desni žep, torej ta točka 2 je več ali manj samo birokratska. Pri 

1. točki te druge rimske podtočke pa prerazporejamo skupaj 120.000 EUR iz dveh NRP-jev na NRP namakalni 

sistem Sorško polje. Tukaj je možnost namakanja kot smo že v preteklosti obravnavali teh hektarov na Sorškem 

polju in potrebujemo ta sredstva, da v bistvu lahko kandidiramo na razpisu, skupaj tudi s kmeti teh sto hektarov, 

da se pač uredi. Potem v tretji točki prerazporejamo 39.500 EUR na v bistvu NRP vzdrževanje in obnove 

vodovodne infrastrukture. Tukaj v bistvu bo NRP popolnoma investiran in teh 39.500 EUR še rabimo, približno 

10 % osnovnega NRP-ja, tako da se zaključijo predvsem dela na vodovodni infrastrukturi. Potem v 4. točki 

predlagamo mestnemu svetu, da potrdite prerazporeditev sredstev v višini 35.000 EUR na rekonstrukcijo Savske 

ceste od Smledniške ceste do Savske Loke. Govorimo o tem opornem zidu in teh zadevah, da se še zaključijo, da 

je potem pripravljeno tudi za naslednji pač etapi, lahko rekonstrukcije ceste vključno potem seveda tudi z 

mostom Planika, ki je trenutno zaprt. In potem v zadnji točki predlagamo iz petih različnih postavk ali NRP-jev 

prerazporeditev sredstev v skupni višini 260.000 EUR na NRP komunalna infrastruktura Rupa - Partizanska. To je 

tudi odsek, ki je bil v preteklih sej večkrat obravnavan. Tukaj je seveda možnost še te naslednje faze, da jo 

izgradimo v letošnjem letu in predlagamo mestnem svetu, da to tudi potrdi s tem bo tudi Rupa oziroma ta 

Partizanska dodatno, v dodatnem delu še izdelana, en krak smo delali lansko leto in potem smo zelo blizu konca, 

tako da skupaj pod črto, v petih točkah skupaj 570.000 EUR prerazporeditev oziroma dobre tri odstotke sredstev 

za same investicije. Hvala. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Tomaž. Pristojna komisija se je strinjala s temi prerazporeditvami, zato gremo na razpravo. Bojan, prosim. 

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

Hvala za besedo. Te razporeditve, ja. V določenih primerih so smiselne. V določenih niso smiselne. Ne morem se 

pa strinjati z vašim trditvijo, razpravam. Lani nismo gradili zato, ker so bile velike cene, letos ne bomo gradili zato 

,ker so poplave pa še spet gradbinci niso spustili cene. Namakanje bomo pa naredili, čeprav je letos bilo tok 

dežja, da so nam pa vse rastline utonile, zdaj jaz ne zastopam ravno te logike pa vmes je recesija pa vse. Ampak 

v gospodarstvu so zadeve take. Če se jaz odločim, da rabim novo poslovno halo, jo bom zgradil in, ali bo recesija 

ali ne bo recesija, so poplave ali so ne poplave, če neki rabim, bom to zgradil, zraven pa če pa ne bomo gradili, 

nam pa denar pobira inflacija. Inflacija nam pobira kredite, to se prav, da te izgovore realizacijo pa če pogledamo 

je pa slaba. Tok da, jaz sem do teh prerazporeditev pa do teh telovadb zelo skeptičen in tudi naša svetniška 

skupina tega ne bo podprla, ker nam tega ni treba. Imate koalicijo in koalicija naj to podpre ali zavrže in tudi skrbi 

za te posledice. Hvala. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala Bojan, za tvoje mnenje. Saša, prosim. 

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

Hvala. Zdaj, najprej bi se dotaknila NRP-ja ureditev površine za pešce med Slovenskim trgom in Stritarjevo ulico 

Brioni. Mene zanima, glejte, takole oktobra leta 2022 je Mestna občina Kranj za občane in obiskovalce odprla 

ločen vhod v stavbo občine s parkirišča Brioni, ki je postal uradni vhod za mestno občino, omogočen je dostop 

tudi invalidom- zanima me ali to pomeni, da se parkirišče Brioni ukinja? Sprašuje mestno upravo. Če se zaveda 

da v bližini občine in upravne enote po taki ukinitvi dejansko ne bo več javnih parkirnih površin? Parkirišče 

Delavski dom je v privatni lasti in je začasno v najemu, prav tako tudi parkirišče Stara Sava. Ostala parkirišča pa 
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so večinoma namenjena električnim vozilom, kar lahko razumem. Da dajete poudarek na električna vozila. 

Zanima me tudi, ali obstaja kakšna idejna zasnova nove ureditve območja parkirišča Brioni? To je en NRP. 

Naslednji NRP je izgradnja infrastrukture Zlato polje. Sredstva, zdaj ne vem, če sem to zdaj prav zastopila gospoda 

Laniška, ki je govoril, da je to pač samo neka birokratska zadeva levi desni žep oziroma me zanima, kaj je razlog 

za zamik investicije izgradnje komunalne infrastrukture Zlato polje in pa kaj vsebuje omenjeni projekt? In pa še 

NRP cesta Breg Mavčiče. Kakšen je terminski plan investicije rekonstrukcije ceste breg Mavčiče? Kdaj lahko 

obljubimo krajanom KS Mavčiče, da bodo imeli novo cesto? Prosim za pisni odgovor in pa moje vprašanje se 

nanaša tudi na naslednjo točko 3C, kjer govorimo o odkupu oziroma razlastitvi zemljišč, koliko zemljišč je še 

potrebno odkupiti in kako daleč ste s pogajanji pri tej točki? 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Ok, hvala, Saša. Damo še Igorju besedo pa potem vse skupaj odgovorimo. 

 

MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Hvala za prijaznost, podžupan. Ja, zdaj tudi mene zanima, kako bo glasovanje. Tudi jaz bi končno rad videl, kaj je 

to za ena koalicija v Kranju, ker jaz ne vem, katera je pa sem kar dosti na tekočem, tako da verjetno sem vzdržal, 

da nam ne opozicija ne koalicija. Veste, to kar je Bojan rekel, je zelo resno. S tem prerazporeditvami, jaz sem 

tukaj večkrat opozoril na to. Mi imamo tokrat, toliko pogoste prerazporeditve in finančno tako obsežne, da je 

pravzaprav vse brez veze, da sprejmemo proračun. Če gledate sprejet proračun za pretekla leta in pa zaključni 

račun, boste videli, da je to popolnoma neki drugega narejenega, kot smo si mi zastavili, smo si predloge pošiljali 

in iz tega razloga jih jaz letos nisem niti poslal, bom pač povedali pri sprejemanju proračuna pri osnutku na glas 

tukaj, kaj mislim, smo se usklajevali, na koncu pa nič iz tega ni bilo narejenega. In ko govorimo o 

prerazporeditvah, seveda vsi gledamo, kam bomo denar dali in kam bomo naredili. To ni sporno. Vsi smo za to, 

da se kaj naredi, vsi, ampak bolj pomembno je pogledati, kje bomo vzeli in zakaj in ali je prav, da tam vzamemo 

in ali je prav, da toliko vzamemo. Zato mene zanima predvsem pri tej prerazporeditvi, pri vsaki stvari, kjer 

vzamemo, zelo na kratko pojasnilo, zakaj tam jemljemo. A to zato, ker smo to naredili in nam je denar ostal, bi 

se veselil če je temu tako, a to zato, ker smo, bomo to zamaknili, se zamika, ampak ne pozabit, da ves denar zdaj, 

ko bomo dol vzeli, ne bo ostal na tej postavki v proračunu in nam bo betoniral proračun za naslednje leto, a ne 

in bo manj manevrskega prostora za stvari, ki si jih vsi želimo in smo jih že predlagali oziroma tisti, ki ste predlagal 

avgusta. Ali pa je tretja stvar, da se je nekdo odločil in se je temu odpovedal, kljub temu da smo mi to v proračunu 

potrdil in nekdo je mogoče to dal v proračun zato, da ga je sploh podprl. Se prav, usoda projektov, iz katerih se 

jemlje, mene zelo zanima, ker nas bo to prej ali slej srečal tako kot nas je tista dvorana v prejšnji točki. Ko pa 

opazujem razprave o teh sejah, včasih sebi rečem, Igor, a ti je treba: šesti mandat si tukaj, se skoz oglašaš, saj 

itak ne moreš spremeniti. Me pa ne vem, kako bi rekel, občudujem pa nekatere, ki tukaj noter sedijo in vse jim 

je tako fajn in do zdaj vse vedno potrdijo. Hvala lepa. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala, še Rok pa gremo na odgovore. 

 

ROK IGLIČAR (mestni svetnik) 

Hvala za besedo, Jani. Lep pozdrav vsem. Jaz imam samo eno kratko vprašanje. Tukajle gledam tale NRP, ki se 

konča na 85, torej komunalna infrastruktura Rupa Partizanska oskrba z vodo in tako dalje. Zanima me samo 

vsebina te točke, torej, kaj se bo pod tem projektom delalo? Hvala.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Rok. Na prvo zadevo, ki jo je izpostavlja Saša, Brioni, bi jaz odgovoru pol bi pa prosu Tomaža. Se pravi, 

kar se tiče ploščadi Brioni, vsi vemo, da je zelo v neuglednem stanju in da Mestna občina skupaj z Komunalo to 

vsakoletno pač proba vzdrževati, kar se da vzdrževat. Na drugi strani je pa ta stavba skupaj s ploščadjo, se pravi 

to zunanjo ureditvijo, je spomenik državnega pomena, zgrajena leta 1955 po načrtih Edvarda Ravnikarja. Po vseh 

simpozijih, ki sem jih letos videl, naj bi bila to eno najbolj pomembnih Ravnikarjevih stavb nasploh in tukaj mi 

mimo ZVKD-ja ne moremo. Mi smo probali z arhitekturnim birojem, ki nosi Ravnikarjeve pravice, pač priti čim 

bolj skupaj, da bi vzpostavili nek čim boljši projekt, ampak smo pri ZVKD-ju naletel na velik odpora. Celo prosili 

smo ZVKD Slovenije, da so oblikovali posebno komisijo, kaj lahko tukaj sploh delamo. Ampak glavni izsledki so 

to, da pač na tem področju, se pravi, na ploščadi v osnovnih rešitvah parkiranja ni bilo in pač ZVKD nam tega ne 
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dovoli. Se pravi, če bi hotel kakorkoli bolj prenavljat to ploščad ,kot je to potrebno, parkiranja tukaj razen v 

nekem manjšem obsegu tukaj ne sme biti več. Zdaj, mi smo ta, to stvar, ki si jo izpostavlja, predvsem glede 

parkiranja, se ga zelo dobro zavedamo in smo tudi naredili analizo, kaj in kako. Tako da tukaj v trenutni fazi 

delamo samo projekte, prva stvar je, da se prenovijo okna na tem objektu, ker je stavba zelo potratna. Okna so 

še vsa originalna, jih je potrebno zamenjat. Drugo je pa dokumentacija za ureditev ploščadi. Ta ploščad, si jo 

želimo, da si, da jo prijavimo na razpis, direktni razpis Evropske komisije, ki naj bi potekal v oktobru. Skladno z 

uspešnostjo na tem razpisu pa bomo šli potem tudi v dejansko prenovo te ploščadi. Zdaj, kar se parkiranja tiče, 

tako kot sem povedal, naredil smo interno analizo. Ja, tukaj izgubljamo kar nekaj parkirnih mest, dogovarjamo 

se pa tudi za nadomestitev teh parkirnih mest na drugi lokaciji. Zdaj, kje, več o tem ne bi povedal. Bi pa dodal to, 

da kljub temu da je Delavski dom pač v privatni lasti, ga najemamo in ga bomo najemali tudi v prihodnje. Na 

lokaciji Stara Sava si pač ob novem investitorju obetamo, da bo tam 940 parkirnih mest, hkrati smo pa gledali 

tudi parkirna mesta, ki so že na voljo. Eno od teh je tudi parkirna mesta v parkirni hiši tukaj pod Fursom oziroma 

pri Telekomu, na kar vedno pač pozabljamo. Ta parkirna hiša je precej nezasedena, tako da bi z dobro označitvijo 

lahko ljudje tudi tam parkiral. Ampak, mi si pač ne bomo, pač samo na to polagali in bomo ob izvedbi ploščadi, 

se prav morebitni izvedbi ploščadi, bomo zagotovili parkirna mesta v neposredni bližini, tako da vsa ta mesta, ki 

jih bomo tam izgubili, jih bomo ob izvedbi tega projekta tudi nadomestil drugje.  

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

A lahko samo to vprašam, zakaj smo potem naredili ta vhod tukaj, se pravi, da tukaj potem ne bo več, bo kaj, 

park bo tukaj ali kaj?  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Vhod ostane tako kot je planiran, ker je tudi prilagojen invalidom in pač bo tudi tukaj še vedno ta vhod ostal, za 

vhod se ničesar ne spreminja. 

 

TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte) 

Ja, hvala za besedo. Zdaj, splošno ne. Govorilo se je o nekih blaznih prerazporeditvah. Govorim še enkrat in 

upam, da sem bil jasen. Tri odstotke prerazporeditev na vse, pri čemer je to zdaj zadnja šansa še letos , če 

prerazporediš zato da narediš javno naročilo še v letošnjem letu, potem dobrih pol milijona še uporabnih, sicer 

lahko ostane to mrtev kapital, manjša realizacija in pač lahko prenos tja. Kar zadeva poplav, gospod Homan, to 

ni bil izgovor. To so fakti bruti. Govorimo o tem, tudi jaz sem gospodarstvenik pa gasilec predvsem, tok manj 

javna uprava. Stroji so čez noč izginili ne samo pri nas, ampak tudi v sosednjih občinah, ker je bil to dekret in je 

logično: gremo ljudem pomagat. Posledično tudi ni ljudi in posledično morate razumet, da ko ima nekdo dovolj, 

tudi že v bilanci, potem si letos ne želi realizacije in posledično, da tako visoke cene, da če želite pa delajte po 

teh cenah in bi bilo negospodarno, če bi pristal na te zgodbe, zato smo tudi letos kar nekaj razpisov ponavljal. Ni 

nam to v ponos, ampak ne samo mi, marsikdo tudi drug. Zato tudi imamo prerazporeditev, da ta sredstva, ki jih 

ne moreš uporabiti nekje drugje, ti jih uporabljaš za stvari, ki so dobre za ljudi. Govorimo pa konkretno o pač 

tem namakanju, namakalni sistem, kjer je zdajle na voljo te sredstva so in se je tudi tukaj podžupanja zelo 

angažirala in tudi ljudje, se pravi kmeti na Sorškem polju to vidijo kot rešitev. Lansko leto so bile suše, niso bile 

poplave, vemo kakšna je bila situacija. Spet, jaz sem tle pač tisti, ki ureja prerazporeditve zato ker moji sodelavci 

na teh NRP-jih v bistvu so skrbniki. Vsebinski uradi so tisti, ki povejo kakšna je prava smernica posameznega 

ukrepa. Kar zadeva levi in desni žep, tukaj ni bilo, ne vem, kako, ali sem bil nejasen, ampak govorili smo o P7, o 

Ljubljanskem mostu, o ljubljanskem mostu, kjer govorimo namesto tisti del, ki gre za betonažo, gre za luči. 

Ampak ker imamo pač sistem tak, da more mestni svet potrditi, morate pač potrditi. Govorimo pa o skoraj tri 

milijone vrednem projektu, potrditi morate pa danes, koliko, 16 tisoč evrov. Ostale zadeve so pa to, kar je, se 

prav rekonstrukcija Savska - Smledniška, tam se zaključuje, je to to.. Zlato polje ni bilo stvar, jemlje se dol z 

Zlatega polja rekonstrukcija, se pravi, ta Kidričeva, kjer če še niso Severna vrata letos pripravljena, potem tudi 

rekonstrukcije ne delaš, zato ker je nesmiselno delati nekaj naprej in ta del, ki ga imamo vsako leto noter, da se 

to enkrat začne, potem ob koncu leta, ko vidimo, ko pač najbolj logična rezerva vzameš dol, vzameš dol iz te 

postavke oziroma NRPja in daš tja, kamor je pač najbolj logično. Tukaj je tudi odgovor gospodu Igličarju, kar 

zadeva Rupa Partizanska. Tam je bilo lansko leto šest, sedem priključkov narejenih, glavni vod je bil narejen že 

prej, tako da v bistvu, ko se pokažejo sredstva, mi damo te stvari potem v nadaljevanje, ker je gradbeno 

dovoljenje pridobljeno, lastništvo je tudi urejeno, kar je super. Izziv pa je, ker v osnovni zgodbi ni dovolj v 

proračunu, ker so pač apetiti tudi drugačni in potem lahko prerazporediš tam relativno manjša sredstva na te 
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projekte. Je pa zgodba o tem, da ko to zgradiš potem, je takoj tudi komunalni prispevek oziroma ta del, ki se 

plačuje za priklop tudi na drugi, strani pride zelo hitro do teh rednih prihodkov. Tako da je to tudi taka logična 

zadeva. Je pa to ena izmed stvari, kjer se lahko počaka tudi še leto, dve, tri. Imamo, kot veste, tudi pridobljeno 

gradbeno dovoljenje za Čirče a ne. Tukaj je spet zgodba, tam je velik projekt, ko bo denar na voljo, ampak tukaj 

seveda ne samo z lastnimi sredstvi, smiselno je tudi z državnimi ali pa pač tudi evropskimi. Tam je zadeva 

pripravljena, tem pa seveda tudi primarno še ni zgrajeno, potem delaš sekundar, tako da je to to. Še kar zadeva, 

še kar zadeva Breg Mavčiče. Ta točka bo, samo to točko, tako da je to še ta zadnji del razlastitve. Tukaj bi se 

strinjal z gospodom Velovom, to kar rekel, saj vemo, ker smo vsi delamo v tem. Velik razlogov je, zakaj se 

določene stvari še ne naredijo. Žal je en velikih primerov pač tudi ta lastništva in pa uveljavljenih zlatih delnic 

tistega zadnjega ali pa predzadnjega, ko pride nekdo z nerazsodno visoko ponudbo za odkup in potem zadeva 

stoji. Veste pa, da morate imeti za gradbeno dovoljenje vse parcele urejene, ali lastniško ali pa pač z služnostjo 

ne in tudi točka, ki bo sledila tej, je točen ta primer, že zgrajeni del, v četrtem sklopu, kjer imamo 65+25 m 

nezgrajenega pločnika, zaradi tega ker se ni zgodil, ampak ta del smo mi preskočil. Škoda je sicer zaradi 

zmanjšanja varnosti tam konkretno, ampak te ostale faze od Mavčič do Praš smo pa šli, zdaj gremo pa počasi 

proti Drulovki, tako da tudi bo pisno dano, kako in kaj. Projekt je narejen, pripravljen. Zdaj pa, koliko se bo pa 

denarja obtežil, je pa potem seveda stvar tudi politične volje, ampak je tudi v proračunu za 24 in 25 to tudi 

narejeno, tako da tam imamo načeloma vsako leto 600, 700 m, odvisno seveda od finančnih zmožnosti, 

predvsem pa tudi od samih odkupov, kar zadeva letos. Za naslednjo fazo so odkupi v izvajanju, in tudi to, kar je 

v proračunu navedeno za odkupe, bodo porabljeni, saj po navadi ljudje so za, saj njim tudi poveča se cena 

nepremičnin. Žal imamo pa vedno enega ali pa dva, ki bi to drugače. Ni fer do ostalih, ki so pač pristal na ceno 

ne vem 80,14 EUR oziroma 10 pod cesto ne, nekateri bi  milijon za nekaj kvadratov.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Tomaž. Igor, prosim.  

 

MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Ne bom več spraševal, čeprav nisem najbolj zadovoljen z odgovorom, bova midva enkrat ob kavi to 

predebatirala, tukaj bo itak koalicija potrdila, pravi Homan. Eno drugo stvar imam, ki se na to ploščad, a se je 

razmišljalo oziroma, ali so znani razlogi, zakaj se ne, ali pa bi se vsaj preigrala še možnost, če se že to bo urejala 

ploščad, glede na to da je višinska razlika s cesto, ne bi rabil zelo veliko poglobiti, da bi dobil pod ploščadjo 

parkirna mesta. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Z komisijo pač ni pogovora o čemerkoli in drugem razen o pač originalnem namenu, originalnih načrtih. Lahko 

odpremo tudi to. Edino smer, kjer se... Bomo odprl brez problema, edino stvar, kjer se je z njimi pogovarjalo o 

podzemnih parkirnih mestih, je ta Slovenski trg pa sam veš, kako se je tam pač zgodba zaključila. 

 

MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Ja, vem, kako se je obrnila, zaključila. Zaključila se je..., Pa ne gre samo za belega hrasta se ni dal podreti, ne 

samo zato. Zaključila se je zato, ker je spet nekdo v mandatu 2010 2014 ustavil fantastičen projekt, to pa je, da 

bi pod slovenskim trgu bila parkirna hiša v krogu, kjer je samo enosmerna vožnja, parkira se kot ribja kost ven in 

naprej, a ne. Za relativno ugodno javno-zasebno partnerstvo, kjer bi občina določila, kolk je ena ura, en dan, en 

mesec, eno leto parkiranja, po 20 letih bi postala lastnica. Potem je pa prišla neka oblast, ki se je ustrašila, kjer 

je ocenjevala druge očitno tako kot oni delajo in so očitno delali ne levi žep - desni žep, ampak leva roka- desni 

žep in so se ustrašili, da ne bo kdo kaj zaslužil, ker se javno-zasebno in so zminirali brez veze en zelo dober projekt 

za Kranj. In če govorim o parkirnih mestih, je edina rešitev za Kranj, poleg tiste, kjer je tudi nujna trajnostna 

mobilnost zmanjšal število avtomobilov itd. Če ne bomo v Kranju, edino, kjer še imamo odprto: zavarovalnica 

Triglav, kjer je lastnica. Če bi jaz bil župan, bi to kupil, zemljišče bi dal za javno-zasebno partnerstvo, pridobil bi 

na stotine parkirnih mest, ki so v javnem interesu, bi jih tudi delno stržil in skozi leta dobil tudi denar nazaj. Hkrati 

bi to, ki je zdaj ratalo degradirano območje na najboljši možni lokaciji v Kranju, uredil pa še neki: kadar in to me 

moti, ko govorimo o parkiriščih in ko govorimo o predkupnih pravicah, mi nismo nepremičninska družba, da 

gledamo kaj se splača pa koliko je parkirno mesto v Šenčurju, koliko je pa v centru Kranja. Mi moramo gledat 

celo sliko, celo sliko in da ne bom zašel, se prav, res bi prosil, dajte to, ta predlog, jaz ne trdim, zdaj če oni komisija 

reče pa spomeniško varstvo, da je to lahko, ne trdim da bomo ugotovil, mogoče ugotovil da je poseg tok velik pa 
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dobimo tok malo parkirišč, da res ni logike, lahko, ampak dajte vsaj ta napor pa sprožiti, sprožiti to vprašanje. Pa 

za Slovenski trg, če se še da, je tudi je tudi opcija. Zakaj? Zato ker je možno. Možno je pri Jelenovem klancu že iti 

pod cesto, priditi v to, ven se pa pride tukaj med občino in med Brionom, kar pomeni da mi pridobimo še celo 

ploščad Slovenskega trga in tri ulice zapremo od gimnazije do degradiranega območja pa vse to, kar sem govoril, 

dobimo en dober trg predvsem pa varno peš cono. Hvala.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Saša?  

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

Ja sem še tole, Jani, ko si prej odgovarjal za tole parkirišče tukaj, a ne, Brioni. Sem na koncu postavila vprašanje, 

če obstaja kakšna idejna zasnova nove ureditve območja parkirišča? 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Ne še ne. Komisija trenutno razpravlja in na podlagi izhodišč od komisije naj bi arhitekturni biro Ambienti 

pripravil idejno zasnovo, potem pa naprej. Ko bo, ti jo lahko posredujejo. Okej. Hvala, Saša. Vlasta. 

 

VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 

Hvala za besedo. Lep pozdrav. Mene pa zanima pri izgradnji infrastrukture na relaciji Partizanska cesta - Rupa, 

kateri del nameravate zdaj komunalno urediti? Ker vemo, da Partizanska cesta kar dolga ulica oziroma cesta, to 

je tam zadaj za stadionom proti Kokri in potem v nadaljevanju še, kateri de, ker jaz se velikokrat tam sprehajam 

pa sem zdaj videla, da je bilo, neki posegi so že bili pa razkopano pa že potem asfaltirano, katero odsek se zdaj 

namerava? 

 

TOMAŽ LANIŠEK (VODJA URADA ZA RAZVOJ, PAMETNO SKUPNOST IN PROJEKTE) 

Bomo podali v pisnem, tako da boste imeli točno, katere lokacije, zato ker je v bistvu lansko leto smo šli s šestimi 

hišami recimo, da je bil priklop, ko greš pa tako zaporedno, tako da boste dobili odgovor čisto točen, da ne bo 

nekih... 

 

VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 

Ne veste na pamet, ali je to zadaj za bivšo, kaj je bila tista tovarna?  

 

TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte) 

Ne, gremo iz Rupe sem, je najbolj logično to, ampak boste dobili to natančno. Saj veste zato, da ne bo potem, da 

je nekdo mislil, da je na tem koncu, ne, točno vam bomo dali popis cest, da imate informacijo.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Andreja, prosim.  

 

DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 

Hvala za besedo, nekaj misli , ki so se mi utrnile najprej ob vsem dolžnem spoštovanju, ampak vhod v mestno 

občino Kranj je bogi, bogi. To ni en vhod, ki se pritiče 4. največji slovenski občini, tretji, se opravičujem, ampak 

res no, tako bogo. Vsaka boljša institucija ima boljši vhod kot Mestna občina Kranj pa vem, da ste pač reševal 

zadevo, kakor se je pač rešit dala. Če lahko tukaj se kaj naredi, bi prosila, da se tudi malo razmišlja o tem, da 

tretja največja slovenska občina mora imeti nek impozanten vhod. Konec koncev je tudi arhitekt Ravnikar točno 

tole naredil zato, ker je Kranjska občina stoletja ,bom rekla predstavljala nekaj na slovenskem. Zdaj, druga 

zadeva, ki se mi je utrnila, parkirišče, ki je bilo omenjeno tamle zraven gimnazije noter tisti uvoz, oprostite, jaz 

sem šla enkrat v življenju dol pa nikoli več ne grem. Pa dvignite roko vsi tisti recimo k vsakodnevno ali pa vsaj ne 

vem enkrat tedensko not pa ven vozite, meni je to katastrofalno, to kar so naredili, je samomorilsko. Res. Raj s 

kolesom pridem. Potem... 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Spodbujamo to s kolesom... 
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DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 

Ja, tam spodaj imam parkiranega, tako da... 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Tudi jaz, bravo.  

 

DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 

Ok. Lej, zdaj pa tretja stvar. Ko govorimo o urejanju teh kranjskih površin. Name se je obrnilo več županov, ki bi 

želeli, da se uredi tudi kranjsko pokopališče, danes bomo še govorilo pogrebni dejavnosti, ampak je pa tako, ni 

tako user friendly kot bi lahko bilo, v smislu ozelenitve. Tukaj imam eno korespondenco in pink ponk med 

Komunalo Kranj pa enim občanom, ki ima zelo konkretne ideje za posaditev dreves, ki so jih posekali ogromno, 

tudi nadomestili, ampak še vedno premalo. Druga zadeva je tista ploščad pred mrliškimi vežicami, kjer, ko je 

zunaj +35, je tam... 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Dajmo to pod točko razno... 

 

DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 

Sam povem do konca. No, in tretja zadeva so klime v teh mrliških vezicah, pa sem zaključila. Ne vem, če se pol 

še enkrat ponavljam pod točko razno, ali bo to dosti. Hvala.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala. Ja, se strinjam s tem impozantnim vhodom. Če bilo po moje, bi to bilo ta vhod tukajle. Težava je v tem, da 

potem to zahteva precejšnje investicije, kar se tiče in stroškov pod posledično rednih mesečnih, dodatni vratar 

itd. Jaz mislim, da enkrat bomo do tja prišli, ampak z malimi koraki ne pa z enim velikim, ker prenova te hiše, kot 

sem rekel, je to hiša državnega pomena in pač brez projektov tega ne moremo premakniti pa brez denarja tudi 

ne, tako da hvala za sugestijo, se ji pridružujem pa bomo pač stremel k temu, da ta vhod tukaj enkrat v 

srednjeročni prihodnosti uredimo, da bo glavni vhod mestne občine Kranj. Hvala. Če ni drugega, bi prešel na 

glasovanje. Predlagam, da to glasujemo v paketu, tako da prosim za vašo prisotnost. Hvala. Prosim, če glasujete. 

Hvala. 20 za, en ni glasoval. Hvala. Gremo potem na točko E: sprejem predloga sklepa ugotovitve javne koristi 

za odkup oziroma razlastitve nepremičnine, potrebne za izvedbo gradnje in obnovo lokalne ceste Breg ob Savi 

- Mavčiče, sklop 4, poročevalec je Tomaž Lanišek. Tomaž, prosim.  

 

TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte) 

Ja, lepo pozdravljeni še enkrat, upam, da zadnjič danes. Zdaj to, malo smo se že navezali pri prejšnji točki glede, 

to je cesta Breg Mavčiče, že zgrajeni del ceste v prejšnjem, torej 4. sklopu, kjer imamo z enim lastnikom po dveh 

letih neuspelih pogajanj, raznoraznih pregovarjanj in tudi zadnji del je bil zdaj 12. 9. pri županu, se pravi sestanek 

pri županu z lastnikom, ki je bilo žal neuspešno, zato ker pač se jim tudi ni izkazala neka konkretna, kot kaže, 

volja lastnika to prodati oziroma skleniti kupoprodajno pogodbo, ko so vsi ostali to naredili. Mi smo imeli v tem 

sklopu več 10 lastnikov, s tremi smo se potem pogajali do konca, tudi preostala 2 sta sklenila pogodbo z nami, 

medtem ko ta zadevni lastnik na teh štirih parcelah, kot imate tudi v gradivu, da ne bom predolg, se s tem ni 

strinjal in na podlagi tega, ker smo seveda poskušali kar nekaj časa s tem, lahko izgubili pa ne izgubil eno leto 

vmes smo to zadevo že zgradili, razen v tem delu, smo začeli postopke, kot veleva zakon, in smo potem med 9. 6. 

in 24. 6. letos smel tudi javno razgrnitev, pozvano tudi v Gorenjskem glasu. Priglasil se je samo ta lastnik parcele, 

kjer je podal v tem svojem delu 11 pripomb, do katerih se je Mestna uprava tudi opredelila in smo tudi podali 

odgovor. Zdaj čist konkretno, kar zadeva lokacije zato, da če lahko kar eno naprej še sam tok, da boste vedeli, za 

katere nepremičnine gre. Se pravi, sama, sama lokacija je na takem rahlem ovinku. Relativno tudi nevarna. Tudi 

pred nekaj tedni se je zgodila tam nesreča s traktorjem, kjer se je podrl in kandelaber in tam tudi ta sam, sam 

hidrant. Torej, tukaj konkretno govorimo, to je iz Kranja proti Mavčičam na levi strani, ki je ta predmetna kmetija, 

že zgrajena cesta v tem delu, kjer vidite, to so Google posnetki, torej Google maps, je ta del nezgrajen pa potem, 

če gremo naprej, torej na tej levi strani je, zdaj to desna stran. To je pogled iz Mavčič proti Kranju, ta rahli ovinek, 

kjer v bistvu tudi kadar je avtobus ali tovornjak, se ne moreta srečati. more čakat v tem delu teh približno 65 m 

pri tej kmetiji. Pa če gremo še eno naprej. To je zdaj recimo se vidi, kje je to zoženje, kjer je na, konkretno tukaj 

levi strani že zgrajen ta pločnik, na desni strani pač ne. Tam na tej strani ob tej kmetiji seveda to nezazidano 
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stavbno zemljišče, kjer seveda smo mi že v času potem same izvedbe morali preprojektirati in smo zamaknili OS 

ceste za 0 85 m na tem pogledu na levo, se pravi, smo šli maksimalno, kar je možno pač v odmik, ne morete pa 

imeti ceste vija vaja, se prav ne moreš delat nekih nelogičnih ovinkov in potem še naprej, če lahko. Zadnja 

fotografija je pa v bistvu na prejšnji fotografiji samo polkrog naredimo in to spet iz Kranja pogled proti Mavčičam. 

Ta desni del ob tem travniku, vidite, je prej pločnik zgrajen, naprej pločnik zgrajen vmesni del pa nevarni del, ker 

na seveda na levem delu tukaj ni pločnika, so otroci tukaj pač obsojen na to da hodijo malo po travi, malo po 

cesti in je zelo nevarno. Tudi ta del je, to kar je sicer se lastnik skliceval, da to kmetijska zemlja pa to ni, to je 

nezazidano stavbno zemljišče, se prav ne razlaščamo oziroma v tem postopku ne gremo z javno koristijo čez 

kmetijsko zemljo, ampak nezazidano stavbno, kjer je tudi tarifa oziroma ocena jasno. Se pravi, mi odkupujemo 

oziroma smo odkupili večino teh zemljišč, v tem primeru pa če se to ne sklene, potem razlaščamo poceni 

80,14 EUR na kvadratni meter, to je v skladu s cenilcem in v skladu s tem, kar smo tudi z stalnimi lastniki oziroma, 

če je ta zadeva pod že izgrajeno cesto, je v skladu z odlokom oziroma sklep o mestnega sveta pred nekaj časa, 

cena 10 EUR kvadratni meter za vse in to velja za vse. Tukaj se pač ne pogajaš, zato ker se ne moreš, ker ni fer 

ostalih, ki pač niso dobili te cene in je to to. Tako da tukaj gremo ta postopek, na podlagi tega, te ugotovitve 

javne koristi, se pravi, ko sklenete vi kot najvišji organ v mestni občini Kranj, potem upravna enota izvede 

postopek, pri čemer ima seveda stranka v postopku vedno se možno pritožiti. V skladu z novo zakonodajo je da 

se pritožiš lahko na ceno in potem izpodbijaš ceno na pravdnem postopku, medtem ko ne zadrži same izvedbe, 

kar pomeni da bi v tem primeru lahko potem zgradili tudi ta preostali del za to, da ta zadeva potem ni več 

nevarna. Tako, ocenjeno, če gremo gledat po dolžini to nekaj odstotkov trase je že izgrajene trase, kar zadeva 

površine, je to manj kot 5 %. Mi imamo sredstva za odkup seveda tudi zagotovljena, govorimo o nekaj nad 30 000 

evri, ki bi jih dobil in pač glede na to, da so bile pač pogoji raznorazni pa res taki ekscesno visoki, jaz mislim, da 

je to sigurno oziroma to, kar je tudi Mestna uprava sklenila iti v ta postopek, ker seveda si ne želiš podobnih 

posnemovalcev tudi potem na trasi in posledično lahko nikoli ne prideš do Drulovke. Je pa cesta v tej širini kot 

je, smiselno jo je peljati v enaki širini, seveda maksimalni odmiki, kjer je mogoče medtem ko nekih dodatnih 

ovinkov si ne želimo, tako da smo šli s tem postopkom in so to tudi postopki, ko smo jih imeli recimo v poslovni 

coni Hrastje določeni: en, dva, trije, ki so vedno problem. Na ta način poskrbiš, pri čemer tukaj nas ne ovira, mi 

smo tukaj zgradili, mi gremo zdaj tako ali tako z naslednjo fazo, ampak ta del je smiselno čim prej tudi urediti, 

predvsem zaradi varnosti, predvsem zaradi varnosti cestnega prometa, sploh po tem ko so se določene nesreče 

tam zgodile, tako da predlagamo mestnemu svetu sprejem predloga sklepa ugotovitve javne koristi za odkup 

tega, se prav, ne gre za to da bi nekoga razlastil brez cene, ampak s ceno, ki je po tržni oziroma ocenjeni vrednosti. 

Hvala. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Tomaž. Statutarna pravna komisija nima pripomb, s sklepom pa se strinjajo na komisiji za finance ter na 

komisiji za okolje. S tem odpiram razpravo. Bojan je že prijavljen, prosim.  

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

Hvala. No, če smo pri Hrastjah to temo odprli, zdaj vidimo, da se da, če se hoče in upam, da to ne bo osamljen 

primer, da bomo odšli naprej tako je bilo prej povedano pri zadrževalnikih pa še kje, kjer so te zadeve že 

dolgoletno čakajo, stojijo in se ne premaknejo z mrtve točke. Je pa tudi v razmislek temu mestnemu svetu pa 

občini. Mi smo odkup cen po 10 EUR cest obstoječih sprejel že nekje pred 15 leti, in mislim da moramo to ceno 

dvignit, ker to je sramotna cena. Mi tiste ceste, ki so zgrajene na privatnem zemljišču, pa jih je občina zgradila 

po 10 EUR, če pa občina Kakorkoli prodaja, je pa to krepko po cenitvi po 100 ali 150 EUR in da bi mogli vsaj iz teh 

10 EUR dvigniti, ne bom rekel, na kolk, ampak ceno povečat. Hvala. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Bojan, Gordana, prosim.  

 

GORDANA GROBELNIK (mestna svetnica)  

Hvala za besedo jaz bi samo vprašala, kdaj bo ulična svetilka nazaj postavljena, ker v Prašah, ker ni podrl samo 

hidrant, ampak tudi razsvetljavo. Pa še eno pripombo bi imela glede te ceste. Tam, kjer je zoženje, je postavil 

železniške tramove, lesene in je zelo nevaren. A lahko to karkoli naredimo? 

 

TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte) 
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Lahko še kdo drug komentira. Hvala za vprašanje. Kar zadeva te, jaz sem rekel kandelaber oziroma ulična svetilka 

in hidrant sta oba podrta. Ironija je, da ta isti lastnik kakorkoli, to je zdaj stvar seveda zavarovalnice in ostalih 

zadev, ko je, se bo zadeva pač uredila. Kar zadeva pa tega železnega, to je pa pač ne bom osebno komentiral. Kaj 

si mislim. Je pa tako. Še vedno je to njegova lastnina, na njegovi lastnini lahko naredi kar hoče. Je pa res, da so 

zato tudi prej in kasneje tudi te znaki nevarnost na cesti. Je pa dejstvo, da to, to je res ena taka zanimiva folklora, 

kaj čem reči. Je pa res nevarno, zato ker, če nekdo tega ne vidi, sploh v kakšnem snežnem delu ali karkoli, imaš 

lahko tudi kar nekaj škode, ampak na tuji lastnini. To je zaenkrat še vedno njegova lastnina. Ne vem pa, če kolegi 

iz prometa lahko kaj več, ampak v osnovi tukaj gre malo za nagajanje, žal. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Tomaž. Še Marko.  

 

MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 

Ja, jaz bi sam glede predloga svetnika Bojana ne, glede cene ne. Se strinjamo ne, tudi da naš urad je bil precej 

vpleten v ta v pogajanja na splošno ne, da je ta cena 10 EUR res že malo zastarela. No, je pa ponekod, kjer je pa 

namenska raba gozda ne pa je res površina ceste kar visoka, tako da tudi to je treba imeti v mislih, občine 

sosednje imajo glede na namensko rabo, potem tudi sprejet cenik in je večkrat tudi lažje pri odkupovanju. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Marko, še Igor. 

 

MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Ja potem pa predlagam, da naredite predlog, a ne pa da ga sprejmem. Hvala.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Bomo oblikovali en predlog. Če ni druge razprave, predlagam da gremo na glasovanje z sklepom kot je bil dan 

na mizo. Ugotavljam vašo prisotnost. Prosim, če gremo na glasovanje. Soglasno sprejeto. Hvala, gremo na točko 

F, načrt pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2023, dopolnitev. Poročevalca 

sta Klemen Kastelic pa Zora Černe. Klemen, prosim. 

 

KLEMEN KASTELIC (namestnik vodje Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Hvala za besedo. Pripravljen je načrt pridobivanja nepremičnega premoženja. Gre za parcelo v KO Hrastje 57/1. 

Ta točka ali pa to zemljišče je bilo že na prejšnji seji predlagano pa je bilo potem v razpravi oziroma umaknjeno. 

Predsednik krajevne skupnosti je na komisiji za urejanje prostora tudi osebno, se prav, predstavil pogled krajevne 

skupnosti, zakaj se ponovno predlaga v odkup. Na kratko pa v bistvu gre za parcelo, ki je edina nekak primerna 

v Hrastju, se prav za ureditev bodisi neke kolesarske postaje, ker tam poteka kolesarska pot ali pa tudi postaja 

se pravkar KRskolesom. Dogovorjeno je pa z lastnico, se pravi, ki to zemljišče je pripravljena prodati, da se tudi 

uredi, se pravi na vzhodnem delu zemljišča. Takole, se opravičujem, se prav na vzhodnem delu parcele se bo 

naredila tudi izravnava, tako da bo nekak lepša oblika, tudi parcela bolj funkcionalno zaokroženo za občino. Na 

zgornjem ali pa zahodnem delu pa je že obstoječa služnostna pot za obstoječ objekt, tudi ta lastnica je bila 

obveščena. Se prav, da bo po odkupu z Mestno občino Kranj mogla urediti se prav služnost pa pri tem 

geodetskem postopku se bo verjetno, kakor vsaj kažejo zdajšnje katastrske izmere, nekaj zemljišča tudi morala 

odkupiti, se prav, ki ga že zdaj se prav uporablja za obstoječ objekt. Predlaga se torej, da se ta nepremičnina 

odkupi. Gre pa za uporabo, se prav 8. člena, se prav s strani krajevne skupnosti. Hvala lepa. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Klemen. Če ni razprave..., aha, je, Bojan, prosim. 

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

No, pregovor drži, da so Zasavci res čudni ljudje pa tudi tole meni kaže. Na desnemu bregu Save smo pod prejšnjo 

točko kupoval podobno ceno 80 EUR,  tu na levem bregu Save pa zdaj 139 evrov in tu vidimo kakšne anomalije 

dela tudi občina, ker nimamo enotnih cenikov, zato na vsak način podpiram, ker sem tudi predsednik te komisije, 

včeraj je res bil predsednik krajevne skupnosti na naši komisiji, lepo predstavil in prosil ta cenjeni svet, da 

podpremo, da je to edina parcela, ki je še možna da jo krajevna skupnost kupi ob tej cesti in uredi neko 
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postajališče ali pa neko jedro, zato tudi če je malo dražja cena, poskusimo zamižati, da to kupijo, ker lastnica bi 

si lahko naredila zaokrožitev svojega vrta in ji ne bi bilo treba prodati. No, to je dejansko tudi majčken vzemi ali 

pusti, ampak vidimo pa da občina tam gre za 80 EUR v razlastitev, na drug stran nam bo ta lastnik lahko reku tam 

ste pa toliko kupili, še meni dajte toliko, tako da se mogoče še zmerom vredno pogajati tudi z onim lastnikom pa 

preden se gre razlastitev, ali če bomo zadevo pohitel, da se to pridobi. Hvala. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Ok, hvala, Bojan. Tukaj sicer kupuje krajevna skupnost na podlagi 8. člena. Kot je že rečeno, obe pristojni komisiji 

sta zadevo obravnavali pa se strinjata oziroma soglašata z tem nakupom, torej če ni druge razprave, bi jaz dal 

sklep na glasovanje, da se sprejme dopolnitev načrta pridobivanja nepremičnega premoženja za leta 2022. 

Ugotavljam vašo prisotnost. Hvala, prosim glasujemo. Za 28, ugotavljam, da je sklep soglasno sprejet. Hvala, 

gremo potem na drugo stran. Pod točko G, načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine 

Kranj za leto 2023, dopolnitev, prosim Klemena pa Zoro. 

 

KLEMEN KASTELIC (namestnik vodje Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Hvala lepa še enkrat. Se prav, pripravlja oziroma predlagana je tudi dopolnitev načrta razpolaganja z zemljišči, v 

prvem primeru gre za tri zemljišča v KO Srednja vas. Po predhodni ureditvi se prav meje kategorizirane ceste se 

je ugotovilo, se prav, da te na skici modro označene parcele, dejansko lastnik uporablja že precej časa, se prav 

funkcionalno zaokrožuje njegovo zemljišče. Podal je tudi na podlagi ugotovljenih geodetskih izmer, se prav vlogo 

za odkup. Zemljišče je bilo ocenjeno, tako da predlagamo se prav vključitev te parcele v načrt razpolaganja. 

Potem so pa še v drugem sklopu, je pa več parcel v KO Hrastje, se prav gre za parcele znotraj poslovne cone 

Hrastje, ki pa po komasaciji pa po parcelaciji dejansko ne predstavljajo parcel za gospodarsko javno 

infrastrukturo, cesto, zato občina predlaga se pravi, da se tudi te parcele vključijo v načrt z razpolaganjem z 

zemljišči, hvala.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala Klemenu. Obe komisiji, ki sta pristojni za te zadeve, se strinjata z predlaganim sklepov. Odpiram razpravo. 

Če razprave ni, bi šli na glasovanje. Ugotavljam vašo prisotnost. Prosim, glasujemo. Sklep soglasno sprejet. Hvala, 

gremo na točko H. Izjemna dodelitev neprofitnega stanovanja Mestne občine Kranj v najem, in sicer za 

podaljšanje tega najema. Poročevalca sta ista, Klemen, Zora, prosim.  

 

KLEMEN KASTELIC (namestnik vodje Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Hvala lepa. Z gradivom se mestni svet seznanja, seznanja se prav z odločitvijo o podaljšanju najemne pogodbe, 

sklenjene na podlagi izvedenega postopka izjemne dodelitve neprofitnega stanovanja v najem. Gre za primer, 

se prav družine, kjer je oče po poškodbi se prav pristal, se prav postal paraplegik z uporabo invalidskega vozička. 

Res je tudi, da je bila prva izjemna dodelitev se prav začeta v letu 2014, vmes je zdaj mislim da trikrat oziroma 

četrtič sedaj podaljšala. Gre pa za primer, se prav, ko na podlagi poročila centra za socialno delo Gorenjske, se 

pravi izhaja, da se socialno in zdravstveno stanje družine ni bistveno spremenilo. Je pa dejstvo, da tudi po 

navedbah, se prav CSD-ja družina aktivno išče stanovanje. Je pa seveda težava, ker gre za, se prav potrebe 

invalidne osebe, se pravi naj bi bilo stanovanje primerno za uporabo, se pravi invalidskega vozička, kar pomeni, 

da ko lastnik se pravi, ki bi bil najemodajalec v bistvu to vidi po navad v bistvu ne bo šel za to stanovanje, se pravi 

prilagajata, zato se tudi v bistvu je najemno pogodbo podaljšala do mislim da 30. 9. 2026 leta, tako da se s tem 

gradivom, se prav mestni svet samo seznanja. Hvala.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Klemen. Obe pristojni komisiji sta se seznanili, eno od njih vodi tudi Irena. Zato odpiramo razpravo. 

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica) 

Lepo pozdravljeni, hvala za besedo. Na naši komisiji smo vseeno nekoliko razpravljali o stanovanjski tematiki. 

Dejansko se, če se gospod prijavi na razpis, vsekakor ne poseže po tistih mestih, ki bi zagotavljala pridobitev 

neprofitnega stanovanja. To pomeni, na nek način smo pač opozorili na anomalijo, ko CSD preskoči vrsto a ne. 

Obenem pa sočustvujemo z invalidnostjo in trdimo, da bi morala stanovanjska politika Kranja biti taka, da bi bilo 

nekaj stanovanj zagotovljenih samo za invalide in potem tam konkurirati. Tam pa dejansko, a ne konkurirajo, 

samo invalidi. Samo toliko o tem. Ti otroci so pa tudi že 10 let starejši kot takrat, ko smo stanovanje prvič 
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podeljevali, a ne, tako da vseeno razmišljamo o tem, da nekateri na teh listah v nedogled čakajo na dodelitev 

neprofitnega stanovanja pa so v hujši stiski kot ta družina. Samo toliko vednost mestnemu svetu. Hvala. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Irena, če ni drugih razpravljavcev, bi ugotovil vašo prisotnost. Gremo na glasovanje. Hvala lepa, soglasno 

sprejeto. Gremo potem na četrto točko: odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o organizaciji in delovnem 

področju mestne uprave Mestne občine Kranj, osnutek in predlog za skrajšani postopek. Poročevalec najprej 

Klemen Kastelic in potem Bojan Veselinovič, če bo kako vsebinsko vprašanje. Prosim.  

 

KLEMEN KASTELIC (namestnik vodje Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Hvala lepa. Predlagani odlok, se prav, oziroma sprememba je bila pripravljena z namenom učinkovitejšega 

izvajanja javnih nalog, boljše organizacije dela. Sprememba je pa bistvena v tem, se pravi, da se dosedanji urad 

za razvoj, pametno skupnost in projekte preoblikuje v dva urada. Eno je urad za projekte, v katerem, v okviru 

katerega naj bi se izvajala naloge pri vodenju izvajanju projektov, strokovnih organizacijskih nalogah, se prav, 

vse, kar se tiče projektnih projektov v Mestni občini Kranj. Medtem ko bi se, se prav uradu, za pametno skupnost, 

za razvoj in pametno skupnost, preoblikoval tako, da bi znotraj tega imel se prav oddelek za pametno skupnost 

in oddelek za zeleni prehod. Neposredno bi bil ta urad tudi pod županom, se prav, pod pristojnostjo župana. 

Oddelek za pametno skupnost naj bi v skladu s strategijo digitalnega razvoja prevzel, se prav, naloge v zvezi z 

digitalizacijo Mestne občine Kranj, s katero bi poskušali oziroma se izboljšuje kvaliteta življenja vseh se prav 

njenih prebivalcev, sistematično, na sistematičen in celovit pristop se prav k tej digitalizaciji. Medtem ko se prav 

na novo se pa nekak uvaja oddelek za zeleni prehod. S tem pa Mestna občina Kranj želi slediti smernicam, se 

prav, da bodo države EU, ki so se zavezale se prav, da bodo 2050 dosegle podnebno nevtralnost. V okviru tega 

novega oddelka za zeleni prehod se pričakuje se prav, da bi se celostno pristopilo k urejanju področja, na 

področju urejanja okolja, energije, prometa, industrije, kmetijstva, trajnostnega financiranja. Finančne 

posledice, se prav, tega odloka so v okviru, se prav enega, enega vodja, se prav, kar pomeni 5 % se prav plače pri 

oddelku se prav za zeleni prehod. Hvala lepa. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Klemen. Odpiramo razpravo. Obe pristojni komisiji, ki sta...,se pravi komisija za finance se je seznanila 

in statutarno pravna komisija pa ni imela pripomb. Prosim najprej Roka. 

 

ROK IGLIČAR (mestni svetnik) 

Hvala za besedo. Zanima me, katere naloge čim bolj konkretno bi prosil naj bi bile po tej novi organizaciji bolje. 

Bolj kvalitetno oziroma hitreje rešene, pa sem prav razumel, torej delovno mesto naj bi bilo samo +1 novo, vse 

ostalo pa ostane v istih gabaritih kot prej, hvala? 

 

BOJAN VESELINOVIČ (direktor občinske uprave Mestne občine Kranj) 

Zagotovi se učinkovitejše vodenje projektov pa tudi vse, kar sodi, kar je prej Klemen povedal v grobem lahko pa 

še Tomaž Laniškov, še kaj več pove, kar sodi pod zeleni prehod pa pod digitalizacijo. Ni pa to novo delovno mesto, 

Rok, ampak je samo, ni nova zaposlitev, to hočem reči, ampak je to pač iz obstoječe posadke zaposlenih. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala, še Irena prosim. 

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica) 

Hvala še enkrat za besedo. Jaz drugače verjamem glede na to, da se družba vse bolj usmerja v trajnostni razvoj 

pa si marsikdo še vedno ne zna predstavljati, kaj to trajnostni razvoj je pa se potem temu reče zeleni prehod, da 

ta oddelek lahko ima veliko dela ali pa ne a ne. To pomeni, glede na to, da smo med 100 podnebnih mest bili 

izbrani, predvidevam, da bo imel oddelek kar precej dela, zraven pa so še nove pobude, ki jih bomo tukaj mestni 

svetniki dajali temu oddelku. Jaz sem namreč včeraj zvečer na en zelo čudovit članek na Siol.Netu naletela, in 

sicer ni treba daleč iti. Danfoss Trata v Ljubljani Šentvidu ima eno generalno direktorico tega Danfoss Trate, ki je 

imela intervju: vso toploto za ogrevanje stavb že imamo, in toplo priporočam, da si eden izmed teh, ki se s tem 

področjem ukvarja, ogleda ta nov članek in mogoče stopi v kontaktu gospo, kajti to so koristne informacije, da 
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se ta toplotna energija uporabi koristno. In če so strokovnjaki v Sloveniji, nam ni treba v tujino po ta znanja. 

Hvala. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Irena. Tomaž? 

 

TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte) 

Če lahko komentiram, torej to so izvrstne zadeve, to je nekaj kar je nam tudi poznano in kar zadeva same 

odpadne toplote ali pa koristne odpadne toplote imamo na Laborah kar nekaj, Se prav: tam imamo Goodyear, 

Continental, Treleborg, Yokohamo in smo tudi že na zvezi. Mi imamo. Če veste ne, seveda tudi strateški svet za 

digitalno preobrazbo in zeleni prehod, ki bo je bil letos preimenovan še z zelenim prehodom. Podpredsednica je, 

predsednik je župan, podpredsednica dr Lučka Kajfež Bogataj kot veste, tukaj notri imamo te ključne 

gospodarstvenike iz tega kranjskega bazena, nekaj ljudi z akademskih voda, seveda vsi vodje uradov na mestni 

občini Kranj in določeni posamezniki, tako da tukaj so v igri tudi že pogovor,i kako ta del izkoristiti, ker govorimo 

lahko nekaj milijonskih bom rekel prihrankih, ki jih lahko imajo ta podjetja, če to koristno seveda lahko predajo, 

ponavadi izkoristek polovični. Tudi moja osebna izkušnja iz, bom reku, prejšnjega življenja je taka, da govorimo 

lahko o milijonih, ki je. Izziv je seveda infrastruktura, kdo jo zgradi, in to so...,podjetja kot taka niso osnovna 

zgodba v tej stvari, se pravi nekdo tretji, in tukaj tudi privat kapital je in interes je, zato smo tudi rekel, da želimo 

tukaj biti v bistvu posrednik teh pozitivnih zgodb. Morate pa vedeti, da Kranj ni samo v tej elitni skupini 100 

podnebno nevtralnih in pametnih mest, je tudi pilotno mesto EU. Teh pilotnih mest je samo 53, v uniji B jih je pa 

manjka 40. Poleg tega smo zelo aktivni na tem Unido Združenih narodih variantah, kar ste včeraj lahko brali, mi 

imamo te cilje do 2030; 17 ciljev, pri čemer je realizacija ciljev na svetovni ravni samo 15 %. Torej, ni več velik 

časa v drugi polovici. Mi smo temu zavezani in tukaj gre za ta del, da to ni zdaj stvar enega oddelka ali pa urada, 

ampak vsi mi moramo razmišljati v tej smeri. In to bom rekel, je ena taka prehodna zgodba zato, da potem tudi 

kar s projekti, ki prihajajo v proračun, morajo biti v skladu s temi zavezami ne in eden izmed tega zelenega 

prehoda je seveda tudi vsakič, ko zgradiš novo cesto, je dodatna reklama za avtomobile. Biti bi moral obratno. 

Seveda, moraš pa ponuditi alternativo. Kako, če nimaš avta prideš od točke A na B mogoče še bolj eleganten 

način in tukaj ta del, kjer moramo vsi skupaj celostno delati, tako da je sama organizacija zelo podobna temu, 

kar je z Evropske komisije prišlo in na ta način v bistvu usmerjanje in pa pridobivanje sredstev na eni strani, na 

drugi strani pa seveda tudi angažiranje ostalih deležnikov in gospodarstva in ostalih zavodov, da pri tem 

sodelujejo. Tako da po navadi je problem kakšen šum v komunikaciji ali pa en ne bi naredil drugo ne. Tukaj mi 

tudi povezujemo. Je pa seveda, na koncu pod črto se mora nekaj ali splačati ali pa je to edini način, kako priti 

naprej. In ta odpadna toplota, o kateri ste govoril, jo je že dovolj. Idealna energija je tista, ki je ne potrebuješ, 

tudi osnovni ključni del je seveda izoliranje stavb, javnih stavb, ki jih mi delamo skozi energetska sanacija 2 fazi 

+1, medtem ko tudi privatni sektor oziroma gospodinjstva mi, po navadi je samo 20 % stavb praviloma dovolj 

izoliranih, ostalo je premalo in s temi draginjskimi zgodbami zdaj tudi na elektriki bo treba razmisliti o tej smeri. 

Tako da, v osnovi gre spet zgodba za korenček ne palica, tudi temu primerno je ta naša platforma, ki jo imamo 

in pa sistem mestne kartice, ki ga uvajamo do konca leta. Bosta pomagala k temu, da bodo tudi informacije 

pretakale se in pa seveda tudi zgodbe na mikro nivoju o porabi. Mi imamo tudi zdaj že skoraj izdelan dokončen 

podatek, kolk ton seveda CO2 odvaja Mestna občina Kranj oziroma tem področju narejenih, to bo šlo tudi tu 

samo pogodbo, ki jo bo župan podpisal z evropsko komisijo predvidoma v prvem kvartalu naslednjega leta in je 

potem to ta, ne zavezujoča sicer pogodba, ampak pogodba z Evropsko komisijo za ta plan do leta 2030. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Tomaž. Če ni več druge razprave, gremo na glasovanje, in sicer moramo nekaj sklepov sprejet. Najprej bi 

sprejeli osnutek, tako da ugotavljam najprej vašo prisotnost. Glasujmo. Hvala. 23 za, trije niso glasovali sklep je 

sprejet. Gremo sedaj na drugi sklep, ker je predlagan skrajšan postopek, in sicer je drugi sklep, da se ta odlok 

sprejme po skrajšanem postopku. Prosim za vašo prisotnost. Glasujemo. 26 za, 1 ni glasoval. Sklep je sprejet. 

Hvala, zdaj moramo pa še 3. sklep dat, in sicer da se sprejme, a sta skupaj, se opravičujem, se pravi sklep je bil, 

odlok je bil sprejet po skrajšanem postopku. Hvala lepa. Gremo na peto točko, in sicer odlok o posebni rabi 

javnih površin v Mestni občini Kranj. Tukaj gre za osnutek, se pravi, gre v še eno branje, poročevalka tokrat je 

Zora Černe, prosim. 

 

ZORA ČERNE (Oddelek za pravne in kadrovske zadeve) 
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Pozdravljeni. Odlok o posebni rabi javnih površin v mestni občini Kranj je bil pripravljen predvsem zaradi enotne 

ureditve rabe javnih površin. Po trenutni ureditvi se namreč za določene vrste rabe plačuje najemnina oziroma 

uporabnina po zakonu o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti, za določene pa 

občinska taksa na podlagi odloka o občinskih taksah mestne občine Kranj. S sprejetjem odloka bo omogočen 

nadzor in možnost kaznovanja za prekrške zaradi nedovoljene rabe javnih površin oziroma zaradi postavitve 

premičnih predmetov brez dovoljenja ali v nasprotju z izdanim dovoljenjem. Sprejem odloka pa je potreben tudi 

zaradi uskladitve z veljavno zakonodajo. Odlok bo urejal več različnih vrst rabe in z vsako posamezno vrsto rabe 

določal, kaj je lahko postavljeno na javni površini. Župan je že sprejel katalog urbane opreme in je tudi objavljen 

na spletni strani Mestne občine Kranj. Ta katalog natančneje definira določeno opremo, ki je lahko postavljena 

na javnih površinah. S karto umestitve gostinskih vrtov v starem mestnem jedru Kranja, ki je sestavni del tega 

odloka, pa so določene tudi oziroma vrisane javne površine, na katerih je dovoljena postavitev gostinskih vrtov. 

Zdaj, višina občinske takse je določena v točkah: vrednost predlagana je 0,30 EUR, župan lahko s sklepom enkrat 

letno spremeni vrednost točke na podlagi gibanja cen življenjskih potrebščin. Višina občinske takse bo približno 

enaka kot je najemnina oziroma uporabnina po veljavnem ceniku najema in občasne uporabe zemljišč v lasti 

Mestne občine Kranj, plačati pa bo potrebno še upravno takso za vlogo in odločbo po zakonu o upravnih taksah. 

Tako kot v trenutno še veljavnem odloku o občinskih taksah bodo tudi v tem odloku določene oprostitve plačila 

občinske takse. Hvala. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. Komisija za finance se je z gradivom seznanila, pripombe pa sta imeli statutarno pravna komisija pa 

komisija za okolje. Če ni s komisij, bi šli na razpravo, in sicer Saša, prosim. 

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

Hvala. Zanima me, če bi lahko svetniki dobili vpogled V katalog urbane opreme in ali je bil opravljen generalni 

razgovor tudi s ponudniki raznih storitev v starem mestnem jedru. To je ena zadeva. Druga zadeva pa je: 19. člen 

odloka o posebni rabi javnih površin MOK določa občinsko takso za posebno rabo javne površine, ki se določa v 

točkah. Vrednost točke znaša 0,30 EUR. V preglednici, ki je v gradivu, se vrednoti tudi točka za gradbeni oder. Ali 

to pomeni, da nekdo, ki je lastnik hiše v mestnem jedru in se je odločil za obnovo strehe ali fasade, bo moral 

občini plačati takso, zato ker je postavil gradbeni oder za recimo 10 ali 14 dni? Že tako ali tako je gradnja ali 

oziroma obnova v mestnem jedru podvržena soglasju ZVKD-ja in s tem v povprečju višja vsaj za 30 %. Zato me 

zanima, ali želimo da se zgradbe v mestu obnavljajo in mesto dobi lepo podobo ali pa s takimi odloki to samo 

zaviram? Hvala. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Saša. Katalog je javno objavljen na spletni strani Mestne občine Kranj. Poleg večih sestankov pa 

posvetovanj je občinska uprava šla tudi do vsakega gostinca in pač trgovca posebej. Treba je povedati, da to ne 

zajema samo mestno jedro, ampak celotni Kranj pa da Mestna občina Kranj vsako leto sofinancira obnove v 

mestnem jedru. Zora ima še kaj za dodati?  

 

ZORA ČERNE (Oddelek za pravne in kadrovske zadeve) 

Glede gradbenega odra je predlog, da bi bila za mestno jedro, staro mestno jedro, da bi bila oprostitev, če bi 

nekdo obnavljal hišo z soglasjem Zavoda za varstvo kulturne dediščine, ampak to velja samo za mestno jedro. 

Trenutno pa že po veljavni zakonodaji plačujejo najemnino. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Ok, hvala lepa, Bojan.  

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

Hvala za besedo. Ta odlok je tako ne, lepo se slišiš, v praksi bo pa en kup problemov. Mi imamo gostince, ki mu 

dodana vrednost toliko predstavlja, da si bo to lahko z lahkoto privoščil, če bo hotel imeti urejeno vse. Po drugi 

strani imamo pa gostince, ki dobijo od ponudnikov razno opremo, od dežnikov, stolov, miz in tega ne bodo mogli 

uporabljati, ampak bodo mogli kupit svojo opremo, ki jim jo nalaga odlok. Jaz bi zastopil, da občina sofinancirana 

nakup te opreme, zdaj bo pa mogel lastnik kupit, res pravite v treh letih, ampak določena oprema se v treh letih 

ne izrab, bo mogel pač zamenjat, zato ker ga bo terjal odlok. Če mu dodana vrednost njegovega gostinstva ali pa 
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dejavnosti to dopušča, super, marsikakšnemu pa dodana vrednost ne dopušča toliko, da se bo to tako lahko z 

lahkoto privoščili in marsikakšen bo lahko tudi rekel: pojdite se solit, jaz bom lokal enostaven zaprl, se ne grem 

več pa grem s Kranja ven pa je problem rešen. Potem sprašujem ob sobotah, imamo tržnico. Noter pridejo razni 

ponudniki s svojimi prikolicami, te odlok verjeten zdaj po tem odloku ne bojo smel noter priti, ampak bodo mogli 

najeti enotno, enotno tržnično stojnico,, kot jo bo dal katalog. Sprejeli smo zadnjič tudi neki po pobudah Zavoda 

za turizem. A sta te dva odloka usklajeno. To imam naslednji vprašanj. Cel kup je tukaj noter enih težav, ki bodo 

nastale mislim, da po nepotrebnem a ne. Ali hočemo mi te ljudi noter res imeti ali ne, prav je da je urejeno, samo 

ne na tak rigorozen način. Jaz imam en kup ponudb, vprašanj pomislekov, na katere tudi na komisiji za okolje in 

prostor niste imeli odgovorov, ste se zapisali, ampak danes tudi odgovorov ni podanih ne. Včeraj smo ali pa v 

ponedeljek smo dali en kup vprašanj ponudb, ampak odgovorov ni ne. Jaz bi pričakoval, da dobimo te odgovore 

in da se potem pogovarjamo o tej zadevi, marsikakšen na takle reče, oprostite, jaz danes pa imam ponudbe sredi 

Ljubljane, tudi slučajno mi ne pride na misel, da bi šel obnavljat streho pa me prosijo, če bi šel. Dobivati vse 

dovoljena, dobivati vse zadeve, noter peljati vse, namesto da bi šli nasproti, da sploh hočejo noter delati, vsem 

obrtnikom vsemu podjetnikom otežujete delo, raje delam na periferiji, lahko zložim robo kamor hočem, nimam 

roka, koliko dni moram oder plačat, za koliko dni moram najemnino podaljšat lastnikom, še serviserji pralnih 

strojev se bojijo iti v mesto ali pa zaračunavajo višje tarife, to je realno stanje. Vi, ko pišete te odloke, ne živite v 

mestu, ampak razen podžupan, ampak on nima takih težav, ne. Saša je pa povedala, če greš hišo obnavljati pa 

kako je pa so težave. In jaz sem do tega odloka skeptičen pa tudi tukaj bom tako kot sem pri prejšnji točki rekel, 

ta odlok naj podpre kar koalicija. Nam ga ni treba, hvala.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Bojan, za tvoje mnenje. Kot rečeno, mestna uprava je pri pisanju tega odloka šla do vsakega od 

ponudnikov v centru mesta in se z njimi pogovarjala. Ta odlok ne prejudicira, da občina ne bi sofinancirala te 

opreme. Je pa to stvar pač naslednjih predpisov in proračuna. Dejstvo je pa tudi ,da pri gostincih veliko te opreme 

sofinancirajo tudi dobavitelji pijač, tako da ni čisto črno belo, da bi to gostinci jemali samo od Mestne občine 

Kranj, če bi to ponudila. Kar se tiče stojnic, stojnice na tržnici že tako ponuja Komunala oziroma Zavod za turizem, 

po novem, tako da tukaj ne vidim tega problema. Je pa v pripravi nov odlok o urejanju prometa. Ravno prej, pred 

našo sejo, smo imeli tudi sestanek z krajevno skupnostjo, kjer je bilo med drugim povedano, da precej lažje 

oziroma da serviserji podpirajo bolj liberalen način, takšen kot ga imamo v Kranju kot pa na primer v Ljubljani 

kjer noben serviser več noče prihajati, tako da na ta način kot imamo urejeno, se serviserjem zdi ok. Zora je imela 

pa še dopolnitve odgovora. Prosim. 

 

ZORA ČERNE (Oddelek za pravne in kadrovske zadeve) 

Ja. Jaz bi odgovorila na vprašanja, ki so bila postavljena na komisiji: kaj bo z gostinci, ki ne bodo imeli dovolj 

sredstev za menjave, za menjavo predpisane urbane opreme svojih gostinskih vrtov. Zdaj, v odloku je predpisana 

samo barva senčnikov in prepovedane so klopi. Stoli in mize to nič ne zapovedujemo, kakšni morajo bit. Potem 

trenutna cena najema, trenutnega in predlagana višina občinske takse, je zelo nizka v primerjavi z ostalimi 

občinami in je tudi s tem namenom, da gostincev pač, da jim omogočimo tudi, da lahko živijo a ne in da tudi kaj 

vložijo v opremo. In tudi določena je dosti primerno dolgo prehodno obdobje, tri leta. Potem na vprašanje, ali 

se vsebina tega odloka prekriva z organizacijo prireditev, ki jih organizira Zavod za turizem in kulturo Kranj, odlok 

pokriva vse prireditve v Kranju, tudi te, ki jih organizira Zavod za turizem in pač te tradicionalne prireditve imajo 

prednost. Če nekdo da vlogo za prireditev drugo v tem času ali pa stojnico, ga usmerimo na Zavod za turizem in 

kulturo. Ali lahko gostinci uporabljajo premične objekte? Na primer food truck ali so vezani samo na uporabo 

stojnic? Gostinci lahko uporabljajo samo tisto opremo, ki je navedena v odloku in vozila za prodajo hrane in 

pijače so dovoljena v času prireditev in v okviru prireditev. Tudi zdaj ni ker tovornjakov po Kranju, ki bi kaj 

prodajali. Če odlok določuje obvezno čiščenje prireditvenih prostorov, ja, je v 22. členu, potem predlaga se 

podaljšanje časa uličnih nastopov umetnikov vsaj do časa kot ga določa odlok o javnem redu mestne občine 

Kranj. Zdaj, časovna omejitev je bila vključena v odlok zaradi stanovalcev mestnega jedra in zaenkrat je tako. Ali 

je obvezna uporaba stojnic Mestne občine Kranj v primeru obveščanja občanov o volitvah, referendumih za 

podpisovanje peticij in podobno, pa zakaj? Pač v strogem starem delu mestnega jedra je po tem odloku obvezna 

uporaba stojnic Mestne občine Kranj, in sicer zaradi enotnega izgleda mestnega jedra. Kar se pa tiče ,bi še na 

prejšnje vprašanje glede gradbenih odrov. Pač, tako je da človek, ki uporablja tuje zemljišče, mora dati vlogo da 

dobi neko soglasje in že zdaj po zakonu o stvarnem premoženju plačujejo najemnino za gradbeni oder. Medtem 

ko po tem odloku pa ne bo treba več, ker bo oprostitev, če bodo imel soglasje ZVKD, tako da za njih je boljše. 
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JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Prosim za repliko. 

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

Poglejte, vse to se lepo sliši pa bere, v praksi je pa drugače. Za volitve smo najeli stojnico, tako, da se nam je 

dvakrat streha podrla pa plačati smo mogli ne. Pa še en kup takih težav lahko naštejem, ker zadeve niso urejene 

pa dvomim, da bodo tudi s tem odlokom urejene. Tamle konkretno dam ob sobotah, pravite ni tovornjakov pa 

ne vem kaj. V soboto že 10,15 let pa bom po imenu povedal Poličarjeva kmetija pride noter s prikolico za prodajo 

sira. Ta ženska po tem v odloku ne bo smela več v mesto in prodajati sira, ker ni prireditve, ampak je stojnica. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Sejem je prireditev... 

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

Ob sobotah ni sejma, je tržnica.  

 

ZORA ČERNE (Oddelek za pravne in kadrovske zadeve) 

Ja, prireditve in sejmi, vse to se šteje zraven. To so sobotne, sobotni sejmi oziroma tržnice. 

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

V redu. Saj pravim, koalicija naj poskrbi za to, da boste podprl, nas zraven ne bo, ker imamo svoje mnenje. Hvala. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Bojan. Gremo na Vlasto, prosim. 

 

VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 

Jaz bi se dotaknila 11. člena odloka, kjer zdaj izrecno prepoveduje postavljanje stojnice v primeru zbiranja 

podpisov za referendum ali politične namene pred upravne enote oziroma pred vhodom v občino, iz varnostnih 

razlogov piše, intervencijskih. Zakaj ste to zdaj dali noter, mi ni jasno. Ne vem, koliko je bilo teh dogodkov do 

zdaj, ampak se mi zdi, da glede na to, da je tam upravna enota, kjer se overjajo tudi podpisi, je najbolj primerno 

mesto za tako demokratično dejavnost, kot zbiranje podpisov je, pač tam. Saj ni točno pri vratih, ampak je vedno 

levo ali desno, malce pod streho, če je možno a ne. Tako da bi jaz prosila res, da to ohranimo. Druga zadeva, kar 

se tiče stojnic in najema bodo potemtakem še vedno stojnice se najemale preko Zavoda za turizem in kulturo, 

bomo še vedno tja hodili, kako je zdaj s tem? Malo pojasnil bi prosila. Hvala. 

 

ZORA ČERNE (Oddelek za pravne in kadrovske zadeve) 

Glede stojnic, ja, na Zavod za turizem in kulturo Kranj, ker imajo oni ji v upravljanju. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Se planirajo tudi nakup novih. Razumemo, tudi želja Zavoda za turizem je da se kupijo nove stojnice, tako da 

pričakujemo v bodoče boljše lepše stojnice. Kar se tiče pa, kar se tiče pa upravne enote. Zelo velik pogovorov 

smo imeli z upravno enoto. Eno dejstvo je, da je pač ploščad zgoraj na štengah omejena in po navadi prideta 

lahko dva gor. V času volitev, ko se za, ne vem, za razne volitve poteguje to pa toliko več list in kandidatov, je 

potem to težava. Včasih se zgodi, to so več besede upravne enote, da ti ki tam stojijo, nadlegujejo pač vsakega, 

ki pride notri, zato je bila pač sprejeta skupaj z njimi odločitev, da imajo pač vsi možnost, da to delajo na 

Slovenskem trgu, ki je pač circa 10 metrov stran. 

 

VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 

Strinjam se, da so, da predvolilna kampanja poteka na Slovenskem trgu oziroma odmaknjena tam, kjer je več 

stojnic, več strank, več list in to tako je tudi bilo lansko leto, ko smo imeli lokalne volitve. Pri zbiranju podpisov 

za določene namene, pa naj si bo to civilnodružbenih organizacij, to se pravi nevladnikov ali političnih strank, se 

mi pa zdi, da ni ogrožajoče, če sta tam na štantu 2 človeka. Jasno, da vabita ljudi, da pridejo podpisat, ampak 

ljudje se odločijo, podpišejo ali pa tudi ne. Jaz še nikoli nisem bila novem kakšnega grozda ljudi, da bi tam dren 
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delali in da ljudje ne mogli na upravno enoto noter opravit svojih zadev, tako da bodimo majčken, bom rekla, 

človeški pa praktični, ker dejansko je to ljudem namenjeno, demokraciji. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Tle je tukaj več vprašanj, se pravi eno je, a bomo potem šli po principu prvi pride, prvi melje, kam bodo šli pol 

ostali, če bodo želeli? Ja, pač več se jih pojavi, ne pojavi se samo eden ali dva, ampak se jih pojav več. Potem, to 

kar si nazadnje povedala, ne drži. Ko je bilo na upravni enoti naročanje, se je pa dejansko pojavila pač gužva in 

je pač bil problem in potem ljudje stojijo na pločniku ali pa celo na cesti, in je varnostni problem... Igor, prosim. 

 

MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Ja, toliko je bilo povedano, da ne vem kje začeti. Prvič, kdo koga nadleguje, za to imamo pristojne inštitucije ne. 

Pa se strinjam, da je tudi varnostnik, ki prej kdo drug tam nadleguje in tiste ljudi in tiste ljudi koga. To Jani, da te 

pa skrbi, da bo enemu stojnico, naj te raje skrbi, kako to, da en dobi parkirišče, en pa ne. Drugače je pa tako. To 

kar bom zdaj povedal, glede na to, da je osnutek, podpiram to. Prosim, da resno vzamete ker, v nasprotnem 

primeru bomo prišli z amandmajem, pri predlogu in vam pa garantiram, da bomo uspel. Ker 17 glasov je sigurno 

tukaj takih, ki jim to ne ustreza. Zakaj ne ustreza? Zato ker človek se lahko politično družbeno udejstvuje in izraža 

svojo voljo ustavna pravica in je višje kot karkoli, kar ste zdaj kao neke argumente dali in zato, naj to ostane, zato 

da omogočimo ljudem čim lažje udejstvovanje izražanja njihove volje. Strinjam pa se, da ne smemo pri tem 

ovirati dela organov, ki tukaj domujejo in ljudje, ki pa imajo druge opravke. Zato pravilno formulirajte, da v 

kolikor pride ali pa se v pogodbi napiše do motenja dela ali pa česa, da se enostavno lahko pogodba enostransko 

prekine. To pravico si pa vzemite in jaz verjamem, da se to ne dogaja. Če se dogaja, se to dogaja enkrat na pet 

let, takrat ga pa dajte stran. Hvala lepa.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Maj, prosim. 

 

MAG. MAJ FRITZ (mestni svetnik) 

Vezano za to, kar je bilo rečeno, se prav okoli uporabe tega prostora na stopnicah, potem tudi tukaj ni logičnosti 

z 12. členom te omejitve za humanitarne socialne in druge stojnice ni, če smo ravno natančni. Zdaj pa glede na 

to, da se na intervencije pa varnost čisto malo spoznam, bi rekel tako ne, tako kot je rekel Igor, dejansko, če bo 

prišlo do tega, da se na tem območju pač pojavijo ne vem oviranje občanov, ki prihajajo na upravno enoto in 

tako naprej, potem pač naj pristojni intervenirajo in kot pravi Igor naj se prekine zadeva enostransko. To da pa 

a priori vnaprej za eno kategorijo, torej za delovanje političnih strank ali nekoga, ki zbira podpise omejujemo 

vnaprej z izgovorom intervencije zagotavljanja varnosti pa nekako ne gre skozi. Dajmo tole moje premisliti pa 

malo malo popraviti.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Zoran?  

 

ZORAN STEVANOVIĆ (mestni svetnik) 

Najlepša hvala za besedo. Ja, jaz se tukaj tudi strinjam s govorci pred mano. Dejansko je, da ne gre, Jani, za 

nadlegovanje ljudi, ampak pač politično nagovarjanje in to je demokratična pravica. Nemalokrat smo zbirali 

podpise, ogromno krat smo seveda stranke, ki nismo ugodne in sistemu in režimu že tako medijsko blokirane, 

potem pa da nas še stiskate nekam na Slovenski trg, kjer ni žive duše ampak kvečjemu kakšni tuji državljani, ker 

tudi podpisov ne morejo dat, pač zadeva ne pije vode. Tako da imamo izkušnje zbiranja teh podpisov, nemalokrat 

smo jih zbirali. Ravno spomnim se, da je bila recimo ogromna prisotnost na SDSovem štantu v zvezi 

referendumov, obenem smo mi izbirali za kandidatko za predsednico podpise, bilo je ogromen ljudi na eni in na 

drugi stojnici. Takrat so se naročali, itak naredijo sistem kače in pravzaprav nikoli ne gre kolona tja, ker so 

postavljene stojnice, tako da absolutno podpiramo ta predlog, da bi se smelo zbirati na ploščadi pred upravno 

enoto. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Ja, hvala lepa. Bomo proučili, dal bi pa en primer. Se pravi zgodilo se je da, ne vem točno, kdo je zbiral podpise 

na stopnicah, mislim, da sta bili 2 ali celo 3 pobude za različne zadeve, ker so se podpisi zbirali, potem je pa prišlo 
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do ene politične zlorabe, kjer so mislim, da Stranka piratov zbirala podpise za omejitev mandatov županov in 

potem so klicali, ne vem, Pop TV itd, da pa pač župan, ker se mu to ne zdi smiselno, da jih pa omejuje v svojem 

delu agitacije pač, da se omejijo, da se omejijo zbiranje podpisov. Pač tukaj dejansko prihaja do večih pobud in 

potem politične zlorabe do tega. Se pravi, če pa omogočimo vsem enako delovanje na Slovenskem trgu, kjer je 

dovolj prostora pa niti ni tok daleč stran, circa 10 metrov zračne razdalje pa menim, da lahko omogočimo vsem 

enako, omogočimo vsem enako polje delovanja. Bomo pa razmislili, kako videti s tem naprej. Irena, prosim. 

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica) 

Ja, hvala, da boste razmislili. Moram povedat, da zbirati podpise na ploščadi je velik bolj elegantno, ker tam te 

dež ne namoči. Podpise se dostikrat zdržema kar precej nabira. Če je pa recimo slabo vreme na Slovenskem trgu 

pa pač pospraviš in greš domov. To pomeni, verjemite, da pri zbiranju podpisov za referendum je pa prav, da nisi 

na takem zoprnem vremenu. No, tako da jaz upam, da bomo tukaj našli skupni jezik. Preden pa svetniške skupine 

oziroma posamezniki tukaj v mestnem svetu glasujemo o tem, bi pa vseeno rada še to povedala, da na komisiji 

za finance in premoženjska vprašanja je bilo zagotovilo, da se finančno ta preračun najemnine v takse nikomur 

ne poslabša situacija. To pomeni, da je bil proračun, preračun tako narejen, da imamo vsi enako kot prej in kar 

je pravzaprav ta novost je, da naredimo malo večji red. Vi verjetno, če greste čez mesto Kranj, vidite da so zelo 

različno ljudje uredili te vrtove in zaradi tega, recimo jaz bom rekla, jaz si želim, da bi bil večji red recimo pred 

knjižnico Kranj, da bi bilo tam nekaj lepega. To pomeni, in si želim da so neke normative, da se postavi, kako 

morajo te gostinski obrati bit in tudi se mi zdi všeč ta ideja, da je neko prehodno obdobje, da to ni treba narediti 

na vrat na nos. Tako da jaz kar se tega tiče teh določenih popravkov, ko smo jih tudi z naše svetniške skupine 

predlagal, verjamem, da je to nov odlok in ker je nov odlok, ga bomo še kdaj popravljali pa dopolnjeval, ko bomo 

videli, kje vse so še tisti haklci, ki jih danes v prvem branju pač sploh nismo prepoznali. Hvala. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Branko, prosim.  

 

MAG. BRANKO GRIMS (mestni svetnik) 

Torej vsem lep pozdrav. Mislim, da je izhodišče, ki ste ga dali odlok v tem delu, o katerem zdajle par kolegov zelo 

argumentirano govoril, napačno. Niso občanke in občani Mestne občine Kranj zaradi občine in upravne enote, 

ampak je upravna enota in občina zaradi občank in občanov Mestne občine Kranj. In je torej princip, ki se je 

uporabljal 30 let pa nikoli ni bil problem, vredno ohranit, ker je v korist ljudi, vseh, ki uresničujejo svojo 

demokratično pravico. Kajti gre za njihovo pravico. Pravica do referenduma je ustavna pravica, pravica do 

sodelovanja pri volitvah je ustavna pravica. Se pravi, gre za uresničevanje pravic in predlagam, da sprejmete to, 

kar so kolegice in kolegi predlagali, se pravi, da se omogoči vsem enakopravno delo tam. Če je pa kdaj pač to do 

kakšne neumnosti, to ne opravičuje, da bi zdaj kar kaznovali vse, vse tiste, ki smo v redu delali, ki smo tudi se 

ustrezno vedno sodelovali z upravno enoto in s tem kaznujete tudi občanke in občane, ki pač to pravico 

uresničujejo. Ne pozabite, da gre zanje in upoštevajte pripombe, ki so bile dane, so korektne in jih bi seveda v 

SDS v celoti podpiramo. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala Branko. Če je razprava izčrpana, bi predlagal, da glasujemo o osnutku, in sicer, da se sprejme osnutek 

odloka o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Kranj. Ugotavljamo vašo prisotnost, seveda s pripombami, 

saj je osnutek. Jasno, jasno, saj je osnutek. Glasujmo. Hvala lepa. 16 za, en proti , trije niso glasovali. Gremo na 

šesto točko, in sicer odlok o spremembah odloka o načinu opravljanja obvezne gospodarske javne službe 24 

urne dežurne pogrebne službe v Mestni občini Kranj. Tukaj gre tudi za osnutek, vendar s predlogom za skrajšani 

postopek. Poročevalec je pa Marko Čehovin. Prosim. 

 

MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 

Ja, pozdravljeni. Gre za relativno enostavno zadevo, na katero smo bili v pristojnem uradu seznanjeni s strani 

inšpektorjev medobčinskega inšpektorata, in sicer pojavilo se je neka nedoslednost oziroma težava z 

neizpolnjevanjem odloka, ki določa kazenske določbe, v 16. členu prekrške, ki naj bi jih inšpektorji izrekali. Po 

drugi strani je pa nad odlokom zakon, ki definira zakon o pogrebni pokopališki dejavnosti, ki definira povsem 

natančno globe in zato je bilo predlagano, da se črta celotna, celotni 16. člen, ki govori o prekrških, zato ker je 
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treba pač uporabljat globe, ki so določene v zakonu o pogrebni in pokopališki dejavnosti. Zato pač predlagamo 

v sprejem te spremembe. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. Na Statutarno pravni komisiji ni bilo pripomb, seznanila pa se je Komisija za okolje in prostor in 

komunalno infrastrukturo. Imela je pa dodatno obrazložitev. Če ni razprave, nam manjka zdaj Milena, bomo 

težko ugotovili prisotnost, tako da dajem triminutni odmor, da pride Milena nazaj. Zdaj vidite, koliko so 

pomembni zaposleni. Zna tudi Krčmar, pa ga ni. Krčmar je šel pa vmes. Ugotavljam vašo prisotnost. Prosim za 

glasovanje za osnutek, tako, s pripombami. 25 za, trije niso glasovali, torej osnutek oziroma prvo branje je 

sprejeto. Hvala lepa. Gremo sedaj na sedmo točko in sicer..., aja se opravičujem se opravičujem. Še dva sklepa, 

ki jih moramo sprejet skupaj, in sicer da se odlok sprejme po skrajšanem postopku in da se sprejme odlok. Prosim 

za vašo prisotnost. Zdaj pa še tehnika zatajila, aja, saj je, prosim za glasovanje. 25 za, 2 proti, 1 ni glasoval. 

Ugotavljam, da je odlok sprejet po skrajšanem postopku. Hvala lepa, gremo na sedmo točko, sklep o lokacijski 

preveritvi za rekonstrukcijo in prizidavo objekta osnovne šole in vrtca France Prešeren, podružnična šola 

Kokrica. Poročevalka je Marija Ahačič Premrl. Prosim. 

 

MARIJA AHAČIČ PREMRL (Skupna služba urejanja prostora) 

Ja, hvala za besedo. Lepo pozdravljeni tudi v mojem imenu. Namen lokacijske preveritve je dopustitev 

individualnega odstopanja od prostorskih izvedbenih pogojev, določenih z prostorskim aktom, za omogočanje 

gradbenega namena Mestne občine Kranj, in sicer prizidavi obstoječe podružnične šole in vrtca, da bi zagotovil 

ustrezno družbeno infrastrukturo .Zdaj bi šla kar na grafiko, pač kot se vidi, se bo prizidal, izvedel prizidek na 

obeh straneh šole. Iz obstoječih 10 učilnic osnovne šole in treh igralnic za vrtec bo potem izvedeno lahko 14 

učilnic za potrebe osnovne šole in 4 igralnice za vrtec. Hvala. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa Mariji. Omenil bi še to, da Mestna občina Kranj je že uspešno pridobila Cirka milijon evrov od 

ministrstva za šolstvo ter da se v tem trenutku že izdeluje dokumentacija, seveda pa rabimo za vložitev 

gradbenega dovoljenja tudi skladne prostorske načrte, tako da, če ni nobene razprave. Ugotavljam, da pri 

komisijah ni bilo nobenih pripomb oziroma podpirajo stvar in dajem sklep na glasovanje, da mestni svet sprejme 

sklep o lokacijski preveritvi. Vaša prisotnost prosim. Gremo na glasovanje. 29 za, soglasno sprejeto. Hvala lepa. 

Gremo še na osmo točko, in sicer predlogi za podelitev priznanj Mestne občine Kranj za leto 2023. Poročevalka 

je pa tokrat svetnica Ana Pavlovski, ki je predsednica komisije za nagrade in priznanja. Ana, prosim.  

 

ANA PAVLOVSKI (mestna svetnica) 

Hvala lepa. Spoštovani člani mestnega sveta, hvala za besedo in pa seveda priložnost, da lahko predstavim 

predlog komisije za nagrade in priznanja Mestne občine Kranj za leto 2023. Kot predsednica komisije, sem z 

veseljem sprejela to odgovorno nalogo in tako tudi z veseljem predstavljam predloge za podelitev priznanj. Bi se 

pa še prej želela opravičiti preden začnem za dve tipkarski napaki v prejetem gradivu, ki ga imate pred seboj. Kot 

kaže so bili tiskarski škratki na delu, in sicer v drugem odstavku na prvi strani gradiva imamo za listino o priznanju 

Mestne občine Kranj pobudo za Prostovoljno gasilsko društvo Predoslje, pravilno pa Britof Predoslje, pravilno pa 

je samo Prostovoljno gasilsko društvo Britof. In pa za nagrado Mestne občine Kranj pobuda za Društvo 

paraplegikov Gorenjske, sta pravilno pobudnici Krajevna skupnost Bratov Smuk in krajevna skupnost Planina. 

Hvala. Na podlagi razpisa, ki je bil tako odprt od 12. maja letos 2023, smo prejeli kar 26 predlogov za priznanja, 

kar je znatno več kot v preteklih letih. To kaže na povečano zanimanje in pa priznavanje pomembnih dosežkov v 

našem mestu. Komisija za nagrade in priznanje je tako skrbno pregledala vse prispele predloge, najprej preverila 

njihovo formalno ustrezno dokumentacijo ter soglasja. Veseli me, da smo ugotovili, da ni nasproti s pogoji odloka 

o priznanjih Mestne občine Kranj. Nadalje smo ocenili tudi vsebino predlogov ter pomembnost dosežkov in 

zaslug posameznikov. Komisija za nagrade in priznanja je tako v skladu z razpisnimi pogoji in v soglasju s 

pobudniki spremenila predlagano vrsto priznanja za naslednjo, naslednjo predlagano prejemnico priznanja, in 

sicer za gospo Berto Golob, pobudnica Nova Slovenija krščanski demokrati, mestni odbor Nove Slovenije, Nova 

Slovenija Kranj, in sicer za veliko Prešernovo plaketo. Kljub temu, da so bili vsi prejeti predlogi izjemni in bi si 

zaslužili priznanja, pa je komisija po temeljitem premisleku in izmenjavi mnenj soglasno sprejela sklep o 

predlaganih kandidatih, ki so pred vami. Komisija za nagrade in priznanja tako predlaga mestnemu svetu Mestne 

občine Kranj, da za podelitev priznanj 2023 sprejme sledeče sklepe: naziv častni občan Mestne občine Kranj za 
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leto 2023 prejme gospod Matevž Oman za dolgoletno ustvarjalno delovanje in zapise za ohranjanje kulturne 

dediščine Stražišče. Nagrado Mestne občine Kranj za leto 2023 prejme Društvo paraplegikov Gorenjske, za 

vsestransko skrb in podporo za kakovostno življenje invalidov in drugače oviranih oseb. Listino o priznanju 

Mestne občine Kranj za leto 2023 prejmejo trije kandidati, in sicer gospa Živa Slavec za prepoznavno delovanje 

v družbeno korist in ohranjanje okolja, gospod Matjaž Bogataj za predano delo v dobro krajevne skupnosti in 

družbenih organizacij ter Varstveno delovni center Kranj za kakovostni strokovni pristop in razvojne dosežke pri 

delu z uporabniki s posebnimi potrebami. Veliko plaketo Mestne občine Kranj za leto 2023 prejme gospod 

Vladislav Eržen. Za podporo razvoju in prepoznavnosti Kranja kot sejemskega mesta. In tako veliko Prešernovo 

plaketo za leto 2023 prejme gospa Berta Golob za izjemen prispevek k razvoju jezika in slovenske literature. Rada 

bi se zahvalila vsem članom komisije za njihovo konstruktivno sodelovanje in za izbor najprimernejšega 

kandidata za podelitev priznanja. Upam, da bomo s tem priznanjem spodbudili še večjo predanost in prispevek 

vseh naših občanov k razvoju in promociji Mestne občine Kranj, zato se vsem skupaj zahvaljujem za pozornost. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Ana. Glede na to, da ugotavljam, da ni razprave..., aha, je razprava, se opravičujem. Vlasta, prosim. 

 

VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 

Samo en stavek. Podprla bom vse predlagane, absolutno, čeprav imam pri določenih pomisleke. Se mi zdi pa 

škoda da komisija ni izkoristila priložnosti, da bi prvič v zgodovini podeljevanja naziva častni občan to priznanje 

podelila ženski in je potem prekvalificirala seveda to nagrado v neko drugo, samo to. Škoda, ker do zdaj so bili 

častni občani vedno samo moški. Škoda. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Replika. 

 

ANA PAVLOVSKI (mestna svetnica) 

Se strinjam, ja, ampak nismo odločali o tem. Da bo zdaj pač mora biti prva ženska, saj pač mora biti pač tudi prva 

predsednica pa ne bi bilo nujno, da je, ampak je bila zbrana, ampak smo odločili soglasno vsi člani komisije, tako 

da je pač ta kandidat predlagan. Hvala. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Žensko častno občanka že imamo, Marijo Štremfelj. Tako da ena je, ne bi bila prva, ampak aha, še Igor. 

 

MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Vlasta, ne skrbi, za to je poskrbel nekoč en predsednik komisije. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Ki se je tudi pohvalil. Hvala lepa za to razpravo, če druge ni? Še? Andreja, prosim. 

 

DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 

Hvala lepa za besedo, ampak star slovenski pregovor pravi, da krogla pa nagrada vedno zgrešita. Vedno zadeneta 

napačnega, tako da tukaj je škoda zgubljat besede. Jaz sem bila tudi v času dotičnega predsednika, mislim, da 

dva ali tri mandate sva skupaj tehtala predloge in vem, da je to blazno težko. Včasih res težko, ampak, oprostite, 

ne morem si kaj, da ne bi rekla pač: župan predlaga gospoda Grosa, na drugi strani pa Krajevna skupnost Stražišče 

z vsem dolžnim spoštovanjem predlaga gospoda Omana. Tehtat enega ali drugega, jaz osebno mislim, da je 

škoda zgubljati besed, škoda in škoda, da je tudi tokrat mislim da, oprostite, komisija zgrešila point te nagrade. 

Point te nagrade vem, dotični gospod predsednik, razpravljali smo o tem kulturnikom to, športnikom to, velikim 

osebnostim to in jaz mislim, da smo pošteno in transparentno opravljali svoje delo in še enkrat rečem, škoda, 

ampak za moj okus je tole zgrešena priložnost. Hvala. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala za to mnenje. Replika.  

 

ANA PAVLOVSKI (mestna svetnica) 
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Ja, hvala. To se mi pa zdi zgrešen komentar, no, tako da vseh 26 kandidatov še enkrat, si zasluži nagrado. 19 jih 

izostane, se pravi, v vsakem primeru smo zgrešil kogarkoli bi dal, ali smo zadel kogarkoli smo dal. Tako da jaz, z 

vsem spoštovanjem pač vztrajam pri tem, kar je komisija soglasno sprejela in dajmo pokazati malo spoštovanja. 

Hvala lepa. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Okej.  

 

DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 

Nisem hotela biti nespoštljiva ali karkoli drugega, imam pa pravico povedat svoje mnenje. Hvala lepa.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Branko, prosim. 

 

MAG. BRANKO GRIMS (mestni svetnik) 

Jaz samo upam, da se bo tole popravilo v prihodnjih letih in da bo še čas, kajti čas teče, kajti ob vsem dolžnem 

spoštovanju do vseh, ki so bili predlagan, gospod Vitomir Gros je imel izjemno pozitivno vlogo pri slovenski 

osamosvojitvi, bil je prvi župan občine Kranj, takrat še predsednik sveta kot se je temu reklo in bil je prvi pravi 

župan, in še danes sem prepričan, da je bil doslej edini res pravi župan, kajti razumel je vse težave Mestne občine 

Kranj, vedel je za vsako ulico, za vsakega, kaj potrebuje, kaj je treba urediti in samo želimo si lahko, da bi nekoč 

Kranj spet imel takega župana. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Zoran, prosim. 

 

ZORAN STEVANOVIĆ (mestni svetnik) 

Ena od stvari, ki jih ne prenesem v želeno, je definitivno dvoličnost. Vsaka komisija je sestavljena iz petih članov. 

Vsak od vas tukaj si lahko pridobi zapisnik, kako so člani glasoval pa pretehta, kako je predstavnik določene 

stranke glasoval. Tako da niso na mestu vaši komentarji glede Grosa pa tega predlaganega častnega občana. 

Hvala. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. S tem bi zaključil razpravo. Predlog komisije je bil dan na mizo. Ana je skrbno prebrala vse nagrajence, 

zato bi ta sklep, ki ga imate pred sabo na mizi, dal na glasovanje in ugotovil vašo prisotnost? Hvala, prosim za 

glasovanje. Hvala lepa, soglasno sprejeto. S tem odpiram še zadnjo točko, deveto točko: vprašanja predlogi in 

pobude članov mestnega sveta in prosim za vaše prijave. Gremo kar na prvo. Saša. 

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

Hvala. Prva zadeva, ki bi se je dotaknila, je park and ride. Kdaj planirate, da se bo parkirišče odprlo? Prosila bi 

tudi kakšen bo končni znesek izgradnje in vzpostavitve omenjenega parkirišča po meni znanih podatkih naj bi 

bilo 56 parkirišč v vrednosti 858.000 EUR, ta podatek je javno objavljen na občinski spletni strani. Če vzamemo, 

da je eno parkirišče veliko circa 15 m², potem to skupaj pomeni 840 kvadratnih metrov parkirišča brez ceste 

oziroma 1.020 EUR na kvadratni meter parkirišča. Ali menite, da je taka investicija racionalna? Glede na to, da 

se na tem delu gradi novo stanovanjsko naselje ali je na mestu uvoza v spodnji del Zlatega polja in tudi na 

omenjeno parkirišče predvideno krožišče? Ta odsek je ena izmed glavnih vpadnic v mesto in posledično izredno 

prometno obremenjena. Kako je poskrbljeno z vidika prometne varnosti? To je eno. Drugo vprašanje se tiče 

lekarne v starem mestnem jedru. Dobila sem informacijo, da obstaja možnost, da se lekarna v centru mesta seli 

na drugo lokacijo. V istem objektu se nahaja tudi psihiatrična ambulanta, ki pa se lahko tudi v kratkem zapre, 

zato predlagamo da se razmisli, da bi mogoče v tem delu centra mesta predvideli splošno ambulanto, kar bi 

pomenilo tudi korak k oživitvi mestnega jedra. Populacija v starem mestnem jedru je starejša, zato mislim, da ne 

bi bilo slabo da bi se v tem delu odprla splošna ambulanta. Na center gravitira tudi veliko ljudi iz območja Planina 

1, na ta način bi lekarna dodatno zaživela in lastnik ne bi razmišljal, da bi se selil na drugo lokacijo? Kolesarske 

poti. Zadnje čase opažam, da se ceste v Kranju vedno bolj ožijo na račun tako imenovanih kolesarskih poti. A 

dodatnih zgolj kolesarskih poti ni zgrajenih nič. Zanima me, ali so te zarisane poti sedaj kategorizirane kot 
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kolesarske poti ali steze ali nič od navedenega? Lahko pa vam rečem, da tak način urejanja prometa marsikoga 

bega, predvsem starejše kolesarje in tudi voznike. Kolesar misli, da je cela cesta njegova... a lahko prosim za mir, 

hvala..., kolesar misli, da je cela cesta njegova, voznik pa ne ve, kdaj in kako naj prehiti kolesarja. To je problem 

predvsem v strnjenih naseljih, kjer je različnega prometa več. Agenda vladajočih je čim manj izpustov, s tem ko 

vozimo za kolesarjem in v koloni pa se ta izpust samo povečuje. In še ena zadeva omrežnina in investicije. Vse 

občane sta gotovo negativno presenetili zadnji dve položnici Komunale Kranj, ki je za povprečno gospodinjstvo 

višja za circa 20 %. Glede na to, da omrežnine predstavljajo kar velik del, kar velik procent položnice, me zanima, 

kako se zbrana sredstva vračajo nazaj v obnovo omrežja. Tukaj bi rada izpostavila predvsem Stražišče, ker sem 

ga danes že, kjer je infrastruktura izredno stara in slaba. Predlagam da si enkrat ogledate Šempetrsko in Gasilsko 

ulico, ki sta v katastrofalnem stanju. Kdaj se planira obnova omrežja v Stražišču in tudi na drugih lokacijah v 

Kranju, kjer je infrastruktura slaba? Prosila bi za pisni odgovor, vezano na obnovo obstoječe infrastrukture, ki je 

ponekod stara že več kot 60 let in je nujna, nujno potrebna obnove. Vso omrežnino, ki jo uporabniki plačamo, bi 

se morala namensko uporabiti za obnovo starega omrežja, zato prosim za podatek, kam se ta omrežnina 

namenja in zakaj v Kranju ni kakega gradbišča več kot samo gradbišče na Savskem mostu? Rada bi pa izpostavila 

še tole objavo, ki smo jo dobili na klipingu 08.09., In sicer je bila objava v Gorenjskem glasu, kjer piše Suzana 

Kovač "Kranjsko Komunalo bi zamenjali za tržiško". "Nakelski župan Ivan Meglič je na zadnji seji občinskega sveta 

dobil pooblastilo svetnikov, s katerim občina Naklo izraža interes, da bi storitve izvajanja gospodarske javne 

službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov, tudi biološko razgradljivih iz Komunale Kranj, prenesli na 

Komunalo Tržič" Ne bomo zdaj to naprej brala, verjetno ste dobil, kaj se na tem področju dogaja, ker zdaj, če bo, 

če bo ta zadeva, če bo ta trend šel tako naprej, ne vem, ali bo potem Komunala samo še za Kranj oziroma, kaj bo 

ne..., zadaj je Saubermacher, s veste, to, to je zdaj ta zadeva, ki se mi zdi da ni toliko nedolžna. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Kateri Saubermacher?  

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

No, Jani, prosim, bodimo profesionalni, če smo lahko. Hvala lepa, odgovore tudi pismene vse tole, hvala.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Velja, bomo vse pismeno dali. Gremo naprej, Ana.  

 

ANA PAVLOVSKI (mestna svetnica) 

Hvala lepa. Jaz bi v bistvu sam na kratko povzela, ker sem po pošti dobila vprašanje oziroma prošnjo občana za 

pomoč. Zdi se mi sicer, da je to naslovil verjetno na več svetnikov, tako da bi samo prebrala pa naslednjič, če 

lahko samo odgovor dobimo, in sicer v imenu občana, ki se naj bi že več kot pol leta dopisoval in poskušal 

komunicirati, tako z občinsko upravo mestne občine Kranj kot tudi s Komunalo Kranj, bi želeli dobiti konkreten 

odgovor na vprašanje in pomisleke v zvezi z ureditvijo pokopališča v Kranju, zlasti glede o ozelenitve, in sicer, 

zakaj prihaja do tako množičnega sekanja dreves na pokopališču v Kranju in kako smo sicer to utemeljili? Koliko 

novih dreves bo zasajenih na pokopališču v letu 2023 oziroma 2024? Ali se da dobiti bolj natančen datum, kdaj 

je bila pobuda za ozelenitev pokopališča posredovana s strani Komunale Kranj Mestni občini Kranj? In kdaj lahko 

pričakujemo, da bo ta pobuda tudi obravnavana in izvedena? Kakšna je vloga Komunale pri urejanju iin 

vzdrževanja pokopališča in kako sodelujejo pri pobudah za izboljšavo? Pa, ali je Mestna občina Kranj pripravljena 

pripraviti celovito krajinsko arhitekturno preureditev in revitalizacijo zelenih površin na mestnem pokopališču 

Kranj? Vključno seveda z določitvijo datumov izvedbe ter, ali se načrtuje povečanje sredstev v proračunu za ta 

namen? Trenutno nimam v glavi informacij o tem, ali so sredstva za ureditev pokopališča, namreč v proračunu 

že rezervirana? Ali bi lahko nekako zagotovili ta podatek o tem in pripravili predlog, če sredstva niso rezervirana, 

kako bi jih lahko vključili v proračun in pa kako bi omogočili maksimalno ozelenitev in izboljšave na mestnem 

pokopališču Kranj? Hvala lepa. 

 

MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 

Lahko vam podam odgovor na to, kar vem. Kar se tiče dreves, so bile, sekanja dreves, so bila ugotovljena, da so 

bila v slabem stanju in zato je bilo potrebno posekati. Nadomeščanje je predvideno, sredstva so tudi za Kranjsko 

pokopališče, to je letni NRP in so tudi rezervirana ,tudi za zasaditve, bolj natančno, koliko dreves, imajo pa kolegi 
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že usklajeno s Komunalo Kranj in se bodo tudi sadila zdaj v času sadilne sezone. Se pa je v preteklosti tudi delal 

nek načrt, tudi z zasaditvijo pa vam lahko več informacij tudi pisno potem damo. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Ja, Hvala. Maj je naslednji? 

 

Mag. MAJ FRITZ (mestni svetnik) 

Ja, hvala za besedo še enkrat. Nekaj občanov se je obrnilo name z vprašanje okoli OPN-a, spremembe in 

dopolnitve številka 4, ki smo ga imeli odprtega čez poletje in se spraševali, če kaj vemo, kako se bo ta zadeva 

razvijala naprej predvsem z vidika tega, da imamo, kolikor je meni znano, vsaj dve civilni pobudi v tem trenutku: 

eno iz Primskovega pa eno iz Vodovodnega stolpa, vezano na severno obvoznico, pa me zanima, ali župan 

oziroma načrtujete kakšne sestanke oziroma. Kaj se dogaja s to zgodbo, glede na to, da je severna obvoznica 

zdaj nekoliko v zraku, projekti so bili delani pred leti, vmes smo dobili zdaj načrt izvoza severnega iz avtoceste, 

kar malo spreminja zadeve, tako da lahko občanom kaj pojasnim, kaj se bo tu dogajalo, kako to, glede na to, da 

je bilo več kot 1800 podpisov zbranih, hvala?  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala za vprašanje. Civilnih iniciativ je več, v okviru OPN. Na vse vprašanja in pobude, circa 250 jih je, bomo pač 

odgovorili v okviru tega. Kaj se pa z postopkom dogaja je pa, da smo v trenutku, trenutno v postopku usklajevanja 

okoljskega poročila, se pravi okoljsko poročilo bo moglo biti potrjeno s strani vseh relevantnih mnenjedajalcev. 

To okoljsko poročilo bo pa izločilo nekatere pobude, ki pač niso skladne z naravovarstveni standardi. Eno od teh, 

ki je pod vprašanjem, je tudi prestavitev severne obvoznice, tako da časovnica je nekako, da do konca leta ali pa 

še kakšen mesec več, da se to okoljsko poročilo uskladi. Tam bo jasno, katere spremembe namembnosti ostajajo 

ali ne, potem pa ne si predstavljam, da je realno bolj nekje maja, da bo zopet pred tem organom drugi del OPN-

ja, tako da nas še kar nekaj časa pa usklajevanja čaka, da bo lahko mestni svet ta dokument sprejel. Hvala, Rok?  

 

ROK IGLIČAR (mestni svetnik) 

Hvala za besedo. Jaz bi pa najprej rad pohvalil vse, ki so zaslužni, da je prvič pa upam da ne zadnjič v Kranj prišla 

odprta kuhinja. Zdaj pa imam še dve, da je vsaj kakšna pohvala še, malček se šalim, dovolite mi. Zdaj pa k 

malenkost bolj resnim zadevam. Tale planiški most, tako imenovan, je bil danes že obdelan. Mene pa zanima ta 

cev, ki je obešena na ta most, ali je v res v tako pošastno slabem stanju kot je bilo circa in mesec nazaj rečeno, 

se prav samo pogledaš jo pa bo razpadla in bo okoljska katastrofa tja do Beograda? Se prav, po celi Savi ali je 

vendarle v boljšem stanju pa je bilo takrat majčkeno prepesimistično vse skupaj ocenjeno? In zdaj še zadnja 

zadeva, tamle na parkirišču Stara Sava, zapornice na parkirišče seveda. Sprašujem, zakaj v času, ko se ne plačuje 

parkirnina, niso zapornice dvignjene, zakaj so spuščene, čemu to služi in zvezano s tem? Zadnjič sem bil, osebna 

izkušnja, enih 10 nas je želelo tam parkirat v nedeljo ob šestih popoldne, točno tako,, točno tako, in ravno takrat 

je potem seveda bila največja gužva in je prihajalo do slabe volje, trobljenje in vsi vemo, kako to zgleda, zaradi 

tega, ker je manjkal noter listek in razmišljam. Z dobro mislijo dajem predlog, da takrat ne glede na uro v dnevu, 

ko zmanjka listka, predlagam da se stvar sprogramira, da se zapornice dvignejo, da se pač to parkirišče, ki je tam 

na voljo zasede, ker parkirišče je bilo tam prazno, mi pa nismo mogli not zapeljat, če bi bile pa zapornice dvigne 

naj bi pa vsi lahko noter zapeljali in ne bi bilo slabe volje pa tudi majčken pač nevarnih prometnih situacij. Hvala 

lepa. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Ja, hvala za ti dve vprašanji. Kar se tiče kanalizacije na planiškem mostu. Je tako, da je bil v zadnjih poplavah 

resneje poškodovan betonski ovoje okrog cevi. Sama cev. Ki je notri, znotraj ovoja, ne kaže pač, da bi bila 

poškodovana, čeprav na enih delih naj bi majčkeno to govorim pač kapljica na minuto, naj bi pač puščala. To je 

lahko zaradi kondenza, lahko pa tudi zaradi puščanja. V glavnem statično poročilo, ki sem ga prej omenjal, pač 

naslavlja to, da je čim prej treba iti v nov most, tako da, kar kaže statično poročilo je, da ob ponovno tako visokih 

vodah bo ta betonski ovoj popustu, kar pomeni, da bo tudi betonski ovoj za sabo potegnil cev. Tako da zato 

stopnjujemo napore, da čim prej pridemo do izvajalca za novi most, pa v prihodnjem letu čim prej začnemo z 

izvedbo. Kar se Stare Save tiče, to Komunala Kranj najema od Zavarovalnice Triglav. Zakaj točno imajo tak režim, 

jih bomo povprašal. Sam bi na pamet rekel, da je to povezan s tem, da fizično bi sicer več vozil lahko parkiral 

tam, ampak po odločbi inšpektorja, ker ni pridobljeno bilo gradbeno dovoljenje, pač je omejeno število, kolk 
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ljudi lahko tam parkirajo. Če bi bile pa zapornice odprte, bi pa lahko ful več ljudi parkiralo noter, tako da smatram, 

da je s tem povezano, bomo pa pridobili točen odgovor od Komunale Kranj. Hvala, Ivo, prosim.  

 

IVO BAJEC (mestni svetnik) 

Lep pozdrav. Jaz imam samo eno vprašanje. Vem, da na občini imate oddelek za promet, k zelo dober dela. 

Moram ga pohvaliti, zato, ker so zadnjič rekel, da zmeraj samo kritiziram, ampak bi pa neki vprašal: vem da imate 

strokovnjake, da imate kompetentne ljudi: za Britofom je obvoznica in zdaj se dela od Britofa do Visokega nova 

obvoznica. No, in to obvoznico za Britofom so na nov v krožišču opremili s tablo, ki prepoveduje vožnjo 

kolesarjem in traktorjem. To je zelo zanimiva stvar, ker ta tabla stoji samo od Britofa proti Kranju, kontra pa piše, 

da je dovoljeno za kolesarje in je cesta odprta za vse. Zdaj, Ja, problem je, ker kmetje ne morejo na njive, čisto 

enostavno. Cesta je ali pa ta prometni znak jim to preprečuje? Zakaj sem omenil te strokovnjake na občini? Zato 

ker smo vprašali tega odgovornega projektanta in je rekel, da je tak projekt, na katerega ni imel noben pripomb 

in njegovo seže samo do konca rondoja in on je svoje naredil in ga tudi ne more umaknit. Zdaj bi vas sam vprašal, 

a lahko ta oddelek za promet to preveri, pogleda in mogoče ne vem nekaj napiše, ker cesta je pa državna, ni 

občinska. Najlepša hvala, če lahko to vprašate uradno. 

 

MARKO ČEHOVIN (VODJA URADA ZA GOSPODARSKE DEJAVNOSTI IN PROMET) 

Bomo, hvala.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Bomo preverili. Kot je bilo ugotovljeno, je bila cesta državna in tudi oni pač določajo prometni režim, če je na 

drugi strani v Šenčurski občini, drugače bomo tudi mi zahtevali, da... 

 

IVO BAJEC (mestni svetnik) 

Ne, ne, v naši občini pred Mercatorjem bi mogle biti table, da je prepovedano za traktorje... 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Bomo sugerirali... 

 

IVO BAJEC (mestni svetnik) 

Od spodaj gor ne moreš, gor greš pa lahko... 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Jim bomo sugerirali... 

 

IVO BAJEC (mestni svetnik) 

Prosim.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Irena?  

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica) 

Se Ja smo v evropskem tednu mobilnosti pa danes so bile tudi že kolesarske steze omenjene pa omenjeno je 

bilo, da si vsi želimo tistih ta pravih kolesarskih stez in že večkrat omenjeno je bilo, da se bo naredila kolesarska 

steza od Kranja do Škofje Loke. Zdaj je bil pa včeraj odprt nov odsek te kolesarske povezave, tako je v medijih 

bilo objavljeno. Škofja Loka - Kranj v Svetem duhu. To pomeni Škofjeločani pridno se nam približujejo, zdaj pa, 

koliko smo pa mi daleč da se njim približamo, da bomo kakšen odsek, da bomo povezane občine. Mi rabimo res 

krvavo to cesto od Kranja do delavskega od Žabnice do Delavskega mostu. Jaz namreč se vozim redno po tej cesti 

in nasproti se vozijo kolesarji tudi ob dveh, ko je zelo prometno in se mi res ne zdi varno. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Ja, hvala za vprašanje. Tudi gre za državno cesto pa pogovori z DRSI-jem potekajo, tako da bom Markota prosil 

glede tega še malo. Bi pa omenil, da si zelo prizadevamo skupaj z Škofjeloško občino da se postavi nova cesta 
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Trata - Meja to je pač stvar ki jo je država prevalila na obe občini in obe občini pač to hočemo skozi OPN spravit. 

Je bilo pa tukaj civilna iniciativa Alpe Adria Green, pač proti tej cesti, novi povezovalni, glede kolesarke pa:  

 

MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 

Zdaj končno po letu naporov, še leto in plus naporov, je sprejeta tudi s strani države projektna naloga, ki jo je 

občina financirala, tako da je zdaj sprejeto da, kje bo šla ne, opisno, kje bo šla, kako približen bo zgledala itd. Zdaj 

mi dajemo precejšnje napore, da bi bila to variantna pot, se prav kot državna kolesarskega omrežja, državno 

kolesarsko omrežje je bilo kakšno leto nazaj začrtano in prav veliko nas niso spraševali, bilo je ob železnici, se 

prav ta poljska pot, predstavlja del državnega kolesarskega omrežja. Mi smo v dopisih že večkrat predlagal in 

tudi zakonodaja v pravilniku kolesarskih povezavah govori o možnih variantah, da bi bila to ena od možnih 

variant, se pravi preko Bitenj se od Labor, Bitenj do Žabnice. Tako da to bi nam tudi odprlo možnost financiranja 

te poti s strani države nem ker drugače bi cela pot padla na občino, ker je znotraj naselja. Kakorkoli, če ne bo v 

nekem doglednem trenutku nekaj pozitivnega, bomo vseeno mogli vsaj s projektiranjem začet pa potem po 

fazah izdelat. Predvsem je pa najbolj prioritetni krak od konca Labor, od postaje pa da se poveže s to Križnarjeva 

pot ali kaj je ta, s tem delom, ki zdaj že vzpostavljena neka in tudi občani nas tom na to opozarjajo, ko smo 

menjali zemljišče, ko se je širila poslovna cona, se je na stroške investitorja prestavila tudi poljska pot in v bistvu 

je to že zametek tudi kolesarske poti, smo tudi izmenjavo naredil, ki je bila za občino tudi ugodna. Na skrajnem 

robu pa potem se tudi že projekt dela, enega smo že se prav v Žabnici, za ureditev avtobusnega postajališča 

zraven tega partizanskega spomenika. Tam se tudi ureja del kolesarske povezave pa država tudi nasproti šole v 

Žabnici, tudi ureja še del avtobusnega postajališča, ki bi se ga predstavilo tam in tam se tudi že del kolesarske 

povezave urejam recimo to je to, kar se premika, na žalost pa verjeten z vidika občanov prepočasno. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Mark. Gremo na Andrejo. 

 

DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 

Hvala lepa. Tri zadeve čisto kratko, ker sem jih že prej omenila pri NRP-jih, torej Kranjsko mestno pokopališče 

ozelenitev. Potem drugič nadstreški pred vežicami in tretjič boljša oziroma klima v teh vežicah. Potem četrta 

zadeva, ponovna postavitev radarja na Cesti Kokrškega odreda tam proti štadionu, tam nihče ne vozi 40, razen 

redkih izjem in pa peta zadeva. Ta je pa mogoče malo širše, no mogoče za Medobčinsko regijsko koordinacijo. 

Veliko kranjskih občanov se vozi na delo v Celovec in državna cesta proti Ljubelju je že od velikih poplav na enem 

delu posuta v potok. Torej, tam je zelo slabo označeno tisto in dva meseca se ni premaknil niti kamen. Če lahko 

lepo prosim, župan, ki mislim, da je predsednik te regijske koordinacije malo povpraša pa mogoče bi naša 

ministrica, kranjska občanka, tudi znala dati kakšen odgovor Hvala. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. Glede pokopališča mislim, da je že Jana, pa bomo to skupaj v pisnem odgovoru odgovorili. Kar se tiče 

radarja. 

 

PRIMOŽ MAROLT (direktor Inšpekcije za kmetijstvo) 

Hala za pobudo, bomo preučili, jaz moram reči, da imam premalo informacij, da karkoli zdajle odgovorim. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Okej, kar se tiče avtobusa, bomo pa dali pobudo na ministrstvo. Gremo naprej. Branko, prosim. 

 

MAG. BRANKO GRIMS (mestni svetnik) 

Hvala še enkrat za besedo. Predlagam mestni občini Kranj, občinski upravi, da opozori občanke in občane, na to, 

kaj jim pripravlja Vlada Republike Slovenije z novim zakonom o energetski politiki, ki predvideva, da po letu 2030 

bo prepovedano v sklenjenih naseljih ogrevanje na plin, olje in vse ostale običajne oblike ogrevanja, kar za 

prevedeno v slovenščino običajnega občana Mestne občine Kranj pomeni, da bo moral v najboljšem primeru 

kupit novo peč, ob tem ko je bil samo malo nazaj spodbujen za prehod na katero od teh oblik ogrevanja. Se 

spomnite, koliko je bilo tukaj spodbujanja itd. To je strošek nekaj 1.000 EUR, zdajle v tem času, ko kriza trka na 

vrata in se večajo dnevno davčne obremenitve občank in občanov. Še huje pa je da, če to pomeni prehod z 

recimo na toplotno črpalko, bo imel učinek dvojni. Prvič toplotne črpalke praviloma zahtevajo drugačno obliko 
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centralne kot jo visoko temperaturna, prilagojena običajnim oblikam kurišč, kar v praksi pomeni, da bo moral 

povprečen občan razbit celo hišo, zato da bo napeljal novo napeljavo, ker bo strošek potem povečalo na nekaj 

10.000 EUR, ne samo na nekaj 1.000 EUR, da ne govorimo o neprijetnostih ki jih bo ob tem imel. Drugo, kar je 

jasno iz prej povedanega, če vidimo zdaj forsiranje električne energije, ki seveda nima nobene realne osnove, 

ker virov za to nimamo, ni nove jedrske elektrarne niti v planu ni trenutno, to pomeni, da bo šla cena električne 

energije do neba in bodo ljudje tako plačevali to, da dobesedno ne bodo mogli več preživet. Iz teh do dveh 

razlogov predlagam, da na to opozorite ljudi, kaj jih čaka in drugič, da Mestna občina Kranj pošlje v Vladi 

Republike Slovenije protest proti sprejemanju popolnoma neprimernega, da ne bom uporabil tistih izrazov, ki 

jih imam na jeziku, ker bi uporabil kakšen izraz kot je svinjarija pa še kaj hujšega, tega, kar je zaenkrat predvideno 

v tem novem zakonu. O tem se skoraj ne piše in ne govori, ljudje sploh ne razumejo, kaj jih čaka. Zadeva je po 

domače rečeno demagoška katastrofa. Kam to pripelje, si lahko pogledamo na primeru Nemčije, kjer so s takimi 

potezami pa še mimogrede so zaprl par jedrskih elektrarn pa še razstrelil so jih mimogrede, jih ne morejo nazaj 

pognat, pripeljali zdaj Nemčijo do take situacije, da se energija strahotno draži, po drugi strani pa eno tretjino 

verjamete ali pa ne električne energije v tem trenutku tako ekološka a ne, Nemčija uvaža iz najbolj tistih 

nezaščitenih termoelektrarn na premog, ta najslabših, ki so jih sosednje države na nov pognale, zato da zdaj 

zapolnjujejo nemške potrebe po energiji. To je pa, kako se konča z demagogijo in predlagam res, da se na to 

opozori občanke in občane, da vedo, kaj se kuha in po drugi strani da Mestna občina Kranj odreagira in pošlje 

negativno mnenje, da naj se vendar s takimi stvarmi ne nadaljuje. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Ja, hvala. Bomo to zadevo naslovili preko združenj občin, katerih članice smo. Glede na to pa, da to še ni sprejeto, 

ne vidim, kako pa zakaj bi Mestna občina direktno opozarjala občane, bomo pa kot rečeno, prek združenj občin 

to izpostavili. Hvala lepa. Še Saša. 

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

Ja, hvala. Pozabila sem prej vprašati na zadnji seji mestnega sveta sem prosila, da se statutarno pravni komisiji 

da v pregled pač ta pravilnik o financiranju svetniških skupin in me zanima, ali je bilo to storjeno, je komisija to 

obravnavala in kaj so sprejeli oziroma želim imeti zapisnik njihov? Hvala.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Bilo je storjeno. Mislim, da imate na mizi kot sklepe komisij. Bi pa mogoče predsednika pozval, da na kratko 

recenzira. Rok? 

 

ROK IGLIČAR (mestni svetnik) 

Okej, ja, hvala, torej predlog vaš je bil z vso resnostjo na Statutarno pravni komisiji obravnavan kot samostojna 

točka na vrhu dnevnega reda. Statutarno pravna komisija je o tem imela burno razpravo, utemeljeno. Sklep, ki 

ga je sprejela soglasno s štirimi glasovi, je pa, da je torej "dele gelata", torej po trenutni ureditvi vse dejansko 

stanje odgovarja napisanemu za naprej, torej "delege referenda" je pa absolutno treba, če ne nov pravilnik 

napisat, ga pa vsaj močno, močno izboljšati, da do takih možnosti različnih interpretacij ne bo več prihajalo. Tako 

da pozivam, da s strokovnega stališča k tej nalogi pristojne občinske službe čim prej pristopijo, ker zadeva je 

potrebna popravkov. Hvala. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Saša? 

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

Ja, to se pravi, da zadeva ne funkcionira, da ni bilo pravilno to, kar so ker so naredili.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Ne.  

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

A bi jaz lahko dobila zapisnik vaš, saj verjeten, da v zapisniku piše tudi, kakšna je bila razprava, a ne. 
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ROK IGLIČAR (mestni svetnik) 

Zapisnik bo na naslednji seji potrjen, zaenkrat seveda še ni. Zapisnik je pa javen, kot jaz vem, tudi objavljen na 

spletni strani ali pa bi vsaj moral biti, za prvo sejo vem da eno, za nadaljnje pa ne vem, tako da ni nobenih težav, 

da ne bi bil javno dostopen, ko ga seveda potrdi na naslednji seji Statutarno pravna komisija. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Sklep statutarno pravne komisije ste dobili na mizo, zapisnik pa, kot je Rok povedal, ko je potrjen na sami 

naslednji komisiji, je tudi javno objavljen na spletni strani. Zdaj bi pa še, ker so me kolegi opozoril, da ene stvari 

pri prvi razpravljavki Saši nismo odgovorili, kjer je bila zahteva za pisno za omrežnino za Komunalo, bi prosil 

najprej glede lekarne potem pa še park and ride in standardi kolesarskih stez. Mogoče samo to, glede lekarne, s 

to tematiko se ukvarjamo že circa 1 mesec, ko je gospod prišel do nas tako, da se že kar nekaj časa ukvarjamo s 

tem, smo naklonjeni temu, da se odpre ambulanta splošnega zdravnika v centru mesta. Trenutna ambulanta 

psihiatrije je gospod tik pred penzijo, tako da zelo verjetno možno je, da se bo to dalo. Kar se tiče pa drugih 

zadev, je pa predvsem izpostavil to, da bi si želel več naročil od ne vem Doma upokojencev Kranj, ki je sicer 

državni zavod pa niti ga..., mislim, ni obvezno, da bi oni tam to jemal, tako da ne želimo si da bi Kranjski Orel šel 

iz centra mesta in delamo na tem, da mu čim bolj gremo naproti, sem še kaj pozabil?  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti)  

Bi mogoče malo popravila, če lahko, še malo dopolnila. Ja, gospod Erčulj se je pač oglasil, on ima podeljeno 

koncesijo za opravljanje lekarniške dejavnosti v centru mesta, ob tem je v istih prostorih še doktor Repolusk, ki 

ima pač psihiatrično ambulanto. Gospod je sicer že star pa ima nekoliko manj opredeljenih pacientov, vendar 

dokler ne bo sam vrnil koncesije, pač mi v teh prostorih ne moremo že nameščati kakšnih drugih dejavnosti. Jaz 

sem se z zdravstvenim domom Kranj posvetovala glede morebitne selitve ambulante družinske medicine v 

center mesta, vendar je to z vidika organizacije dela, ker pač ta družinska ambulanta vendarle mora biti tesno 

povezana z laboratorijem in nadaljnjimi preiskavami, ki jih načeloma odobri zdravnik splošne medicine, je na 

dislocirani lokaciji to nekoliko težje. Potem starejše ljudi, ki sem pridejo v ambulanto, poslat še v zdravstveni 

dom v laboratorij. Skratka, z Lili sva - z direktorico zdravstvenega doma- govorili, da bi bilo kakšno drugo 

dejavnost, ki ni tako nujno povezana s specialističnimi nadaljnjimi preiskavami, morda locirati tja, vendar kot 

rečeno, ko bo doktor Repolusk vrnil koncesijo. Kar se tiče te lekarniške mreže, je v Mestni občini Kranj polna. 

Namreč, zakon o lekarniški dejavnosti omogoča kakšno novo lekarno, če na območju petih kilometrov v radiju 

obstoječe trenutno lekarne ni, tako da on je prosil za morebitno podružnico v Mercator centru v Kranju, vendar 

ker v okolici zagotavljajo Gorenjske lekarne, kar je naš javni zavod, zadostno pokritost z zdravili, niti od 

ministrstva niti od lekarniške zbornice takega soglasja ne more dobiti, tako da tukaj ne gre za stališče mestne 

občine Kranj, ampak drugih soglasodajalcev, ki pa mnenje izdajo na podlagi zakona o lekarniške dejavnosti, ki je 

pa tukaj, da rečem, precej pač jasno zapisan. Tako kot je Jani rekel, nam ni v interesu, da gospod iz mestnega 

jedra gre ven. Je pa dejstvo da je sam obstoj noter pa odvisen od tega, koliko se bodo ljudje posluževali o storitev 

oziroma, da bodo hodili po zdravila v center mesta, na kar pa poskušamo vplivat z oživljanjem mestnega jedra, 

ampak je od prebivalcev odvisno, tukaj mi težko naredimo še kaj kakšen korak naprej, tako da bomo iskali rešitve 

pač v smeri, da bo čim manj možnosti, da zapustijo ampak, če prometa nima, je pa pač težko vztrajati na tej 

lokaciji. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Ok, hvala. Marko, park and ride?  

 

MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 

In je že bil teden mobilnosti, tako da primerno, da pojasnim, saj tudi večkrat smo že pojasnjeval tele zarise 

kolesarskih poti na cestnih površinah, še kar nekaj občanov se še vedno ni navadilo na to, čeprav vse več jih je 

takih in tudi zelo so se zmanjšale, recimo zelo dobra izkušnja je na Jezerski cesti, kjer smo to zarisali leto pa pol 

nazaj in so se hitrosti motoriziranega prometa bistveno zmanjšale. Hkrati je pa tudi varnost kolesarjev bistveno 

večja in vse te kolesarske poti so zarisane na cestiščih, po pravilniku o izgradnji kolesarskih površin. Toliko na 

kratko glede teh kolesark. Potem pa še P+R, otvoritev je 28. 9. ob 10.00. Zdaj, da še vsebinsko pojasnim, 850 000 

ne, je kar veliko denarja, ampak je treba izpostaviti, da ta projekt je bil sofinanciran 80 %, DDV je bil poračunan, 

tako da okrog 700.000 EUR smo dobil povratnih sredstev. Ta projekt je kar bogat, ampak je tudi moral biti, zaradi 

vseh pogojev, ki smo jih mogli izpolnjevati. To je za samo sofinanciranje, se pravi WC se bo naredilo, pot se bo 
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obnovila in prestavila bližje križišča iz luknje, tudi obnovilo se bo zraven križišča oziroma, se je že, dva para 

avtobusnih postajališč se dela, to sta 1. avtobusna postajališča na Koroški, ki sta tudi zelo potrebna. Postaja 

KRSkolesom pa še več drugih elementov, ki so potrebni in ki bodo tudi v korist občanov. Tako da zelo pomembno 

je to, koliko bo na koncu občina plačala in to bo okrog 200.000 EUR, če na hitro preračunamo. Evo na kratko. 

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. Še Andreja pod razno.  

 

DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 

Gospod Marko, zdaj ste mi, eno vprašanje se mi je porodilo. Zdaj, ko govorite o teh parkiriščih pa to, kaj pa s 

tistim parkiriščem za avtodome, ki je tam pri teniškem balonu z vrvico zavezano?  

 

MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 

So zamude, ne, večkrat je bilo tudi omenjeno, kako je z gradbeniki. Mi smo si želeli, tudi Zavod za turizem je zelo 

pritiskal, da bi bila investicija končana še pred sezono. Na žalost je toliko zamud, da bomo zdaj glavno sezono 

sicer zamudili, prehodno bomo še ujeli. Tako da bo mislim, da v prihodnjih 14 dneh po moje ta otvoritev, 

relativno kmalu. Dela se bodo pa tudi začela, prej je bilo omenjeno, manjši, ampak pomembni projekti, da se vas 

tudi seznani. Zdaj, novo parkirišče bo na Standardu se pričelo dela, to je v sodelovanju z Gorenjskim elektrarnami 

pa Elektro Gorenjske. Tam bo 20 novih parkirišč, ki bodo tudi za vstop v mestno jedro, kjer so bila omenjena 

danes parkirišča za staro mestno jedro, da, da jih je premalo. Nasproti se bo tudi nova polnilnica za avtobusne, 

se prav za avtobuse, delala na Standardu. Evo.  

 

TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte) 

Sam še mogoče zaradi park and ridea. Tam je malo specifično področje, zato ker veste, tam je hrib. Ena stvar je, 

tam bilo treba živo skalo seveda precej znižati, zato da imaš to silhueto Kranja oziroma, da ne zastreš preveč 

pogleda tam na one okoliške bloke, ki so. S tem povezan je tudi tam oporni zid. Zdaj, ali je to treba ali ne, druga 

stvar bi lahko, da tam nasuješ toliko materiala, da imaš to novelacijo pa pač bi bil relativno tudi drag poseg, 

ampak je sama, ta, se prav, sama, sama, sama zemljina, tam ni zemljina, ampak je skala, a tako da to je 1 del 

tega. Je pa 1 del to bil že tudi predviden. Mi smo takrat, ko je bilo sondirano, je bilo to tudi v popisih, tako da ni 

tle nekih dodatnih stroškov bilo ali karkoli. Je pa res, da je malo tak čuden teren, kakorkoli. Bi si pa želel mogoče 

lažjega terena kje, ampak takrat je bilo tam odločeno kot dosti zanimiva lokacija, zato ker zraven sta zdaj še dve 

avtobusni postaji, se pravi levo in desno, in pa zdaj s temi novimi Dolnovi bloki, če gledamo, se bo ta del tako 

tudi razvil in potem potencialno, če bo še bolnica, da je potem ta del na Koroški cesti urejen do teh novih 

investicij, ki so.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Ok, hvala lepa, Tomaž. Če ni druge razprave, zaključujem to sejo pa vas obveščam, da bo prihodnja seja 25.10, 

deveta seja. Nato 29.11., ter deseta seja 20.12. Hvala lepa pa lep večer.  

 

Seja je bila zaključena ob 19.55. 

 

 

Za zapisnik 

Milena Bohinc 

Kabinet župana 

        Matjaž Rakovec 

        Župan 
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        Podžupan 

 


